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 Bozüyük Ticaret ve Sanayi Odası 
Yöneticileri kalabalık bir heyet halinde TOBB 
Başkanı M.Rifat HİSACIKLIOĞLU’nu  TOBB 
Merkezinde ziyaret etti.   
 
 Bozüyük TSO Meclis Başkanı Mehmet 
Doğan TUNÇ, Yönetim Kurulu Başkanı Buğra 
LEVENT ile Meclis ve Yönetim Kurulu Başkan 
Yardımcıları ve Üyelerinin geniş katılımları ile 
gerçekleştirilen ziyaret karşılıklı tanışma ile 
başladı. 
 
  Yönetim Kurulu Başkanımız Buğra 
LEVENT Bozüyük Ticaret ve Sanayi Odasında 
daha önce görev alan tüm yöneticilerimiz gibi bu hizmet anlayışını bir bayrak yarışı şeklinde gördüklerini ve 
yeni dönemde kendilerinin de bu yarışı en güzel şekilde sürdürmek için ekibi ile birlikte çok çalışacaklarını 

ifade etti.  
 

 TOBB 
Başkanı 

HİSARCIKLIOĞLU 
yeni dönemde 
göreve gelen Meclis 
ve Yönetim Kurulu 
Başkanlarımız ile 
Odamızda görev 
alan tüm 
yöneticilerimizi ayrı 
ayrı tebrik etti.  
Devamı 17 de 

 

  

  
 

 

BOZÜYÜK TİCARET VE SANAYİ ODASI 

YENİ YÖNETİMİ'NDEN 

TOBB BAŞKANI'NA ZİYARET 
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 İlçe seçim Kurulu Onayı ve 
gözetiminde belirlenen Seçim 
Takvimine göre Bozüyük Ticaret 
ve Sanayi Odası Organ Seçimleri 
tamamlandı.  

                  12 Mayıs 2013 Pazar 
günü yapılan seçimlerde Meclis 
Üyelerinin katılımları ile Yargı 
Gözetiminde Yönetim Kurulu 
Başkanı ve ayrıca Yönetim Kurulu 
Asil ve Yedek Üyeleri ile TOBB 
Genel Kurulu Delegesi ve Disiplin 
Kurulu Asil ve Yedek Üyeleri 
belirlendi.   

                 Yapılan Seçim 
Sonuçlarına Göre; Yönetim Kurulu 
Başkanlığına Buğra LEVENT, 
Yönetim Kurulu Başkan 

Vekilliklerine Ayhan ERSOY ve Hasan ÖKSÜZ Yönetim Kurulu Muhasip Üyeliğine Hakan BAKICI ve Yönetim 
Kurulu Üyeliklerine Mete AYAZ, Murat KÖFTECİOĞLU ve Veli ÇELİK seçildiler.  

                 Yine aynı gün Meclis 
Divanı Meclis Başkanı Başkan 
Yardımcıları ve Katip Üye seçimleri 
gerçekleştirildi.   

                Yapılan Seçim Sonuçlarına 
Göre; Meclis Başkanlığına Mehmet 
Doğan TUNÇ, Meclis Başkan 
Yardımcılıklarına Ali AYTAÇ ve Garip 
ÖĞE, Meclis Katip Üyeliğine Fatih 
KOÇ Seçildiler.  

                 TOBB Genel Kurul 
Delegesi Olarak Murat ŞEKER 
Seçildi. 

                 Disiplin Kurulu 
Üyeliklerine; Osman RUSÇUK, 
Burhan HACIOĞLU, Recai AKSU, 
Nurcan ÖZÇAKIR, İsmail YAVAŞ, 
Kısmet TURAN seçildiler. 12.05.2013 

BOZÜYÜK TİCARET VE SANAYİ ODASI ORGAN SEÇİMLERİ 
TAMAMLANDI 

YÖNETİM KURULU BAŞKANI HABİB ESEL KATILDI 
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BOZÜYÜK TİCARET VE SANAYİ ODASI YÖNETİM KURULU 
BAŞKANI BUĞRA LEVENT’İN BASIN AÇIKLAMASI 

 
 07/05/2013 tarihinde başlayan ve 

12/05/2013 tarihinde sonlanan Bozüyük Ticaret ve 

Sanayi Odası Organ Seçimleri kardeşlik ve huzur 

havasında gerçekleşmiştir 

  

Bu süreçte başta Milletvekillerimiz Sn: Dr. 

Fahrettin POYRAZ, Sn: Bahattin ŞEKER, Bilecik 

Belediye Başkanımız Sn: Selim YAĞCI, Bozüyük 

Belediye Başkan Vekilimiz Sn: Fatih BAKICI ve 

yine ..,  

  

TOBB Yönetim Kurulu Başkanımız Sn: M. 

Rifat HİSARCIKLIOĞLU’nun Yönetim Kurulu 

Başkanlığı görevine seçilmem sebebi ile telefon ile 

arayıp tebrik etmeleri sebebi ile ve yine bu süreçte 

bana ve çalışma arkadaşlarıma desteğini 

esirgemeyen, bizlere oy veren, vermeyen tüm Oda 

üyelerimize  teşekkürlerimi bir borç biliyorum.  

  

         Bu bağlamda Odamıza geçmiş dönemde 

hizmet eden başta Sn:Habib ESEL olmak üzere 

tüm önceki dönem Oda Başkanlarımıza, Yönetim 

Kurulu Üyeleri ve Meclis Üyelerine teşekkür 

ederim. Kendilerinden almış olduğumuz hizmet bayrağını daha da yukarılarda dalgalandırmak için çaba 

göstereceğimizden kimsenin şüphesi olmasın. 

  

Ayrıca seçim sürecinde mesai mefhumu gözetmeksizin çalışmalarını sürdüren ilçe Seçim Kurulu ve 

Üyelerine ve Odamız Personeline , Basın Kuruluşlarımızın değerli temsilcilerine ayrı ayrı teşekkürlerimi 

sunarım.  

  

         Değişiklik ve farklılık parolası ile çalışmalarına başlayan yeni Yönetim Kurulumuz ve yeni Meclisimizle 

tüm resmi kurum ve kuruluşlarla ve Organize Sanayi Bölgesi Yönetimi ile birlikte çalışmalarımıza  hız vererek 

Bozüyük'ümüze yeni ve köklü yatırımların gelmesi için çaba göstereceğiz.  

  

         Ticaret ve Sanayi Odamıza kayıtlı büyük veya küçük işletme farklılığı gözetmeksizin ziyaretlerde bulunup 
sorunların yerinde  tespiti ile bu sorunların her türlü platforma taşınması ve çözülmesi yolunda çalışacağız. 
13.05.2013 
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BOZÜYÜK TSO YÖNETİCİLERİ  

BİEN SERAMİK GENEL MÜDÜRÜNÜ ZİYARET ETTİLER.  

 Bozüyük TSO Başkanı Buğra Levent, Meclis Başkanı M. Doğan Tunç ve yönetim kurulu üyelerinin 

katılımıyla Bien Seramik sanayi grup başkanı Tolun Vural'ı makamında ziyaret ettiler. Ziyarette konuşan Bien 

Seramik Sanayi Grup Başkanı Tolun Vural, "Personel alımını Bozüyük'ten yapalım dedik ama her nedense o 

kadar ilan ve duyuru yapmamıza rağmen Bozüyük'ten adam bulamadık. Bozüyük'lüler seramik fabrikasında 

çalışmak istemiyor. Temiz iş istiyorlar. Bu nedenle Söğüt'ten işçi getiriyoruz." dedi.  

  

            TSO Başkanı Buğra Levent, "Seçimin ardından ticaret ve sanayi alanında ki işyerlerimizi ziyaret ederek 

yanlarında olduğumuzu hissettirmek istiyoruz. Bizim Ticaret ve sanayiyi ayrı bir kulvarda değerlendirmemiz 

gerekiyor. Biz ne kadar oda olsakda bizlerin lokomotifi de sizler oluyorsunuz. Bozüyük'ün kalkınmasında 

işsizliğinde öncelikli kurumlar sizlersiniz. Bizler sizler için yapabileceğimiz neler varsa bu anlamda 

yanınızdayız. Sanayicilerimizin önünü açmak için ne gibi çalışmalar yapabiliriz bunun gayreti içerisindeyiz. Oda 

olarak sizleri ziyaret etmek de biraz geç kaldık. İnşallah bundan sonra oda olarak elimizden ne geliyorsa her 

zaman yanınızdayız. Oda olarak ne katkı sağlayabilir, nerede durabilirizin çabası içerisindeyiz." dedi. 

  

            Bien Seramik Sanayi Grup Başkanı Tolun Vural da yaptıkları yatırım ve çalışmalardan bahsederek 

ziyaretten duyduğu memnuniyeti dile getirdi. Tolun Vural, 60.000 metrekare alan üzerinde en son teknoloji ile 

yeni bir yatırımı Bozüyük'e kazandırdıklarını söyledi. Vural, "İstanbul'lu olmama rağmen uzun yıllardır 

Bozüyük'te yaşadığımdan dolayı kendimi Bozüyük'lü hissediyorum. Patronlar yatırım yapacakları yerde o yerin 

idarecilerinden gerekli sıcaklığı hissettikleri zaman her anlamda destekleri de farklı oluyor. Biz her alanda 

önceliğimizi Bozüyük'e verdik. Personel alımını Bozüyük'ten yapalım dedik ama her nedense o kadar ilan ve 

duyuru yapmamıza rağmen Bozüyük'ten adam bulamadık. Bozüyük'lüler seramik fabrikasında çalışmak 

istemiyor. Temiz iş istiyorlar. Bu nedenle Söğüt'ten işçi getiriyoruz." dedi. Ziyaretten duyduğu memnuniyeti dile 

getirdi. Hatıra fotoğrafı çekinilmesi ile ziyaret sona erdi. 17.05.2013 
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BOZÜYÜK TSO YÖNETİCİLERİ  
BY YAĞMUR LASTİK BAYİİ AÇILIŞINA KATILDI.  

 Bozüyük Ticaret ve Sanayi Odası, Oda Üyelerinden BY Yağmur Firmasının Oto Lastik Bayii açılış 

programına katıldı.  

              Odamızı temsilen Meclis Başkanı Mehmet Doğan TUNÇ, Yönetim Kurulu Başkanı Buğra LEVENT 

 Başkan Yardımcıları Hasan ÖKSÜZ ve Sayman Üye Hakan BAKICI’nın yanı sıra Yönetim Kurulu 

Üyelerimizden Mete AYAZ ve Murat KÖFTECİOĞLU’da Odamızı temsilen açılış programına katıldılar.  

 

               Bilecik Milletvekili Sn: Bahattin ŞEKER in açış konuşması sonrasında katılımcılar ile birlikte açılışı 

yapılan lastik ana bayii açılışında siyaset ve ekonomi dünyasından İlçemiz temsilcileri hazır bulundu.  

Açılışın ardından Yeni Sanayi Sitesinde hizmet verecek olan işyeri Mustafa Bayrak, Bülent Bayrak ve Mümin 

Gün iş ortaklığı ile müşterilerine en iyi hizmet vermek adına çalışmalarına başladı. 

 

                Açılışta konuşan Milletvekili Bahattin Şeker, "Hayırlı bir günde hayırlı bir Cuma günü üç aylara 

girdiğimiz şu günlerde hayırlı bir iş için buraya geldik. Değerli kardeşlerimizin Bozüyük'e büyük bir hediyesi var. 

Evet gelişen ve değişen Bozüyük'te bir eksiklik bir daha tamamlanıyor. Bozüyük'e hakikaten Mıchelen gibi 

dünya çapında ki bir lastik firmasının hem satışının hem de teknik ekibiyle beraber hizmet sunmak için buraya 

güzel bir tesis açıyorlar. Şahsım ve arkadaşlarım adına kendilerini kutluyorum. hayırlı kazançlar diliyorum. 

İnşallah burada kazanıp daha büyük hizmetler vererek Bozüyük'e devam ederler. Hayırlı olsun" dedi. 

 

                Konuşmaların ardından Milletvekili Bahattin Şeker, TSO Başkanı Buğra Levent, Taşıyıcılar 

Kooperatifi Başkanı Hasan Öksüz ve işyeri sahiplerince dualarla işyerinin açılışı yapıldı. Osman Tekeli günün 

anısına işyeri sahiplerine Osmanlı arması hediye etti. İşyerinin gezilmesiyle açılış programı sona 

erdi.17.05.2013 
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BOZÜYÜK TSO YÖNETİCİLERİNE  

NEZAKET ZİYARETLERİ  
(SANAYİ İL MÜDÜRÜ, SGK MÜDÜRÜ 
İŞ BANKASI BOZÜYÜK ŞB. MÜDÜRÜ) 

 

           Bozüyük TSO Yöneticilerine 

hayırlı olsun ziyaretleri devam ediyor. 

  

          Geçtiğimiz günlerde 

tamamlanan Bozüyük TSO Organ 

Seçimleri sonrasında oluşan Yeni 

Meclis ve Yönetim Kurulu Başkan ve 

Üyelerine Kamu Kurumlarının 

temsilcilerinden çeşitli sivil toplum 

kuruluşlarından ve Odamız 

Üyelerinden ziyaretler sürüyor. 

 

          Bu çerçevede Bilecik Bilim 

Sanayi ve Teknoloji İl Müdürü Bayram 

KAYA, Bozüyük Sosyal Güvenlik 

Merkezi Müdürü Emin ŞAHİN ve İş Bankası Şube Müdürü Coşkun GÜR Odamız Üyelerini makamlarında 

ziyaret ettiler.  

  

          Bozüyük TSO Meclis Başkanı 

Mehmet Doğan TUNÇ, Yönetim 

Kurulu Başkanı Buğra LEVENT ile 

Yönetim Kurulu ve Meclis Başkan 

Yardımcıları ve Üyelerinin katıldıkları 

kabuller sırasında karşılıklı tanışma ve 

hayırlı olsun temennilerinin ardından 

İlçemiz ve bölgemiz ekonomisine 

ilişkin genel konular üzerinde karşılıklı 

görüş alışverişinde bulunuldu.  

  

         Bu kabuller sırasında yine 

Kurumların verdiği hizmetler ile bu 

hizmetlerin Üyelerimize tanıtımı ve 

birlikte yürütülebilecek ortak proje ve 

çalışmalar üzerinde duruldu. 

17.05.2013 
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           BİLECİK BÖLGESİNDEN SORUMLU MİLLETVEKİLİNDEN 

            BOZÜYÜK TSO YÖNETİCİLERİNE NEZAKET ZİYARETİ 

Bilecik Bölgesinden sorumlu Milletvekili 

Sn:Faik TUNAY Odamız Yöneticilerini 

makamlarında ziyaret etti.  

                Bozüyük TSO Yöneticilerine hayırlı 

olsun ziyaretleri aralıksız devam ediyor. Bu 

çerçevede Cumhuriyet Halk Partisi İstanbul 

Milletvekillerinden Sn: Faik TUNAY Bilecik İl 

Başkanı Avukat Çağatay KARAAHMET, 

Bozüyük İlçe Başkanı Metin TORUN   ve Parti 

yetkilileri ile birlikte  Odamız Yöneticilerini 

ziyaret etti.  

                Oda Meclis Salonunda gerçekleşen 

toplantıya Bozüyük TSO Meclis Başkanı 

Mehmet Doğan TUNÇ, Yönetim Kurulu 

Başkanı Buğra LEVENT ile Yönetim Kurulu ve Meclis Başkan Yardımcıları ve Üyeleri katıldılar.                   

Karşılıklı tanışma  ile başlayan oturumun devamında Milletvekili TUNAY Partisi adına Bilecik Bölgesinden 

sorumlu Milletvekili olduğunu bu sebeple bu bölgede önümüzdeki günlerde çok daha sık ziyaretlerinin 

olacağını ifade etti.  

TUNAY konuşmasında kendisinin de iş dünyasından geldiğini iş hayatı ile birlikte çok genç yaşlarda siyasi 

hayatının da başladığını dolayısı ile şu an Mecliste görev alan Milletvekilleri içerisinde en genç 

Milletvekillerinden birisi olduğunu söyledi.  

               Bozüyük’ün coğrafi olarak bir 

kesişme noktasında olduğunu bu sebeple 

Türkiye genelinde de bilinirliğinin olduğunu 

ve bu avantajlarının çok daha iyi 

kullanılabileceğini ifade etti.  

                Yönetim Kurulu Başkanı Buğra 

LEVENT ise ziyaret sebebi ile başta Sayın 

Milletvekili olmak üzere İl ve İlçe Parti 

temsilcilerine teşekkürlerini iletti. Milletvekili 

TUNAY’ın iş dünyasının içinden gelmesi 

sebebi ile yaşanılan sorunları çok daha net 

ve çözüm odaklı olarak 

değerlendirebileceğini ve bu sebeple 

önümüzdeki dönemde de Milletvekillerimiz 

ile yapacağımız görüşme ve ziyaretlerde 

Sayın TUNAY’ı da ayrıca ziyaret etmek 

istediklerini belirtti.  

                Ziyaret Bozüyük TSO adına Yönetim Kurulu Başkanı Buğra LEVENT’in günün anısına Odamız 

Plaketinin Milletvekili Sn: Faik TUNAY’a takdim edilmesi ile sona erdi. 20.05.2013 
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                   BOZÜYÜK TİCARET VE SANAYİ ODASI’NDAN 

ESKİŞEHİR TİCARET ODASI BAŞKANI’NA HAYIRLI OLSUN ZİYARETİ
 Bozüyük Ticaret 

ve Sanayi Odası 

Yöneticileri Eskişehir 

Ticaret Odası Başkanı 

Sn:Harun KARACAN’ı 

makamında ziyaret etti. 

              Eskişehir 

Ticaret Odası 

Başkanlığına yeniden 

seçilen Harun Karacan'a 

hayırlı olsun ziyaretini, 

Odamız adına, Meclis 

Başkanı Mehmet Doğan 

TUNÇ, Yönetim Kurulu 

Başkanı Buğra LEVENT, 

Genel Kurul Delegesi 

Murat ŞEKER ve Oda 

Genel Sekreteri Bedri 

ÖZTÜRK 

gerçekleştirdiler. 

 

              22 Mayıs 

Çarşamba günü Başkan 

KARACAN'ın makamında 

gerçekleştirilen ziyarette 

Karacan;Bozüyük Ticaret 

ve Sanayi Odası’nın  

ziyaretinden duyduğu 

memnuniyeti dile getirerek 

Odamız temsilcileri ile bir 

süre sohbet etti. 

             

         Birbirlerine yeni 

başkanlık dönemlerinde 

başarılar dileyen 

temsilciler günün anısına 

toplu fotoğraf çektirerek 

ziyareti sonlandırdılar. 

22.05.2013 
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 BOZÜYÜK TİCARET VE SANAYİ ODASI 

ESKİŞEHİR TİCARET ODASI – FRANSA BÜYÜKELÇİLİĞİ  

VİZE PROTOKOLÜNE İMZA TÖRENİNE KATILDI. 

                    Bölgesinde kalkınmanın öncüsü 

olan Bozüyük Ticaret ve Sanayi 

Odası,Eskişehir Ticaret Odası’nın, Fransa 

Büyükelçiliği ile gerçekleştirdiği vize 

protokolü imza törenine katıldı. 

  

             22 Mayıs Çarşamba günü 

gerçekleştirilen protokol, Fransa’nın 

Ankara Büyükelçisi Laurent Bili ile TOBB 

Yönetim Kurulu Üyesi ve Eskişehir 

Ticaret Odası Başkanı Harun Karacan 

tarafından imzalandı. 

  

            Törene Odamız adına, Meclis 

Başkanı Mehmet Doğan TUNÇ, Yönetim 

Kurulu Başkanı Buğra LEVENT, Genel Kurul Delegesi Murat ŞEKER ve Oda Genel Sekreteri Bedri ÖZTÜRK 

katıldılar. 

  

            Eskişehir Ticaret Odası'nın internet sayfasında yayınlanan Vize Protokolüne ait görüş ve 

değerlendirmeler aşağıda detayları ile verilmiştir. 

  

              Fransa ile dostluk ve ticaret köprülerine yenilerini ekleyeceğiz. 

  

              Protokol töreninde konuşan Eskişehir Ticaret Odası Başkanı Harun Karacan,  protokol ile 500’üncü 

yılına yaklaşan Türkiye-Fransa ilişkilerinde Eskişehir’den yeni bir sayfa açtıklarını söyledi.Protokol sayesinde 

Eskişehir’in küresel vizyonuna, Eskişehir Ticaret Odası’nın sınırları aşan prestijine, Eskişehir’den Fransa ile 

Türkiye’nin dostluk bağlarına değer kattıklarını ifade eden Karacan, “Fransa’nın desteği ile üyelerimize 

sağlayacağımız vize kolaylığının 2023 vizyonumuzu da kuvvetlendireceği kanaatindeyim.  Bugün yalnızca 

tüccar ve sanayicilerimiz için vize kolaylığı sağlamakla kalmıyor,Fransa ve Eskişehir’in ilişkilerinde de güçlü 

temeller atıyoruz. Bu temeller üzerinde hem ticaret hem de dostluk köprülerimizi inşa edecek ve yakın 

zamanda yenilerini ekleyeceğiz” diye konuştu. 

  

               Türk iş adamlarına uygulanan vize engeli ortadan kalkmalı 

  

               Türk iş dünyasının AB ile yaşamış olduğu vize sorununa da değinen Başkan Karacan, "Türkiye ve 

Eskişehir bugün çok daha güçlü, istikrarlı, ekonomisi güven veren bir hale gelmiştir. Türk işadamları artık 

dünyanın her yerinde iş yapmakta, küresel ekonomide  aranan aktörlerin başında gelmektedir. Herkesin bildiği 

üzere Avrupa Birliği ile Türkiye arasında Tam Üyelik müzakereleri halen devam etmekte. 2005 yılının Ekim 



 

10 
 

ayında başlayan müzakereler teknik 

başlıklar altında inceleniyor. 

Türkiye’nin Avrupa Birliğine 

Entegrasyonu yolunda teknik 

çalışmalar devam ediyor. Ancak 

üzülerek söylüyorum ki ikili ilişkilerde 

Türk iş dünyasını en çok vize sorunu 

zorlamaktadır. Malını Avrupa’ya 

satan ve AB ülkelerinde dolaştıran 

işadamlarımız ne yazık ki kendileri 

dolaşamıyor. Bunun izahı bizce 

mümkün değildir. Çünkü Türk tüccar 

ve sanayici kendisine duyulan 

güven, iş ahlakı, prestiji ve küresel 

tecrübesiyle kendisini ispat etmiştir. 

Vize konusunda da rekabetçi ve 

adaletli bir çözüm hem AB hem de Türkiye’nin yararına olacaktır. İş adamlarımıza uygulanan vize engelinin en 

yakın zamanda kaldırılması gerekmektedir. Biz Eskişehir Ticaret Odası olarak vize sorununu bir nebze de olsa 

aştığımız için avantajlıyız. Daha önce İtalya Büyükelçiliği ile gerçekleştirdiğimiz vize kolaylığı protokolünden 

son derece memnunuz. Ekselansları Bili’nin desteği ile Fransa ile imzalayacağımız vize kolaylığı 

anlaşmasından aynı verimlilikle sonuç alacağımızdan hiç şüphemiz yok." 

  

               Protokol Fransa 

Cumhurbaşkanı’nın bulunduğu 

taahhüdün somut göstergesidir. 

  

              Fransa’nın Ankara 

Büyükelçisi Laurent Bili ise 

imzalanan anlaşmanın, istihdam 

yaratmak, ticari ilişkileri geliştirmek 

ve araştırma çalışmaları ile sanatsal 

yaratıcılığa katılmak isteyen kişilerin 

vize işlemlerinin kolaylaştırılması 

yönünde Fransa 

Cumhurbaşkanı’nın bulunduğu 

taahhüdün somutlaştığının bir 

göstergesi olduğunu söyledi. 

Protokolün içeriğine ilişkin bilgiler 

veren Bili, “ Söz konusu anlaşma, 

şirketlerin ve iş adamlarının 

devletlerarası ilişkilerin gelişmesinde giderek artan bir rol oynadıkları bir dünyada yaşadığımıza dair bir tespitin 

de sonucudur aslında. Eskişehir, Avrupa Bilgi Merkezi ve dünyanın çeşitli ülkeleriyle kurmuş olduğu ortaklıklar 

sayesinde yüzünü kararlılıkla Avrupa’ya ve Dünya’ya çevirmiş bir şehir. Dolayısıyla, işadamlarınızın, başta 

Fransa’ya olmak üzere bütün Schengen bölgesi ülkelerine yapacakları seyahatlerin kolaylaştırılmasına katkı 

sağlayacak bu anlaşmanın imzalanmasından özellikle mutluluk duyuyorum” dedi.22.05.2013 
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 MİLLETVEKİLİMİZ DR. FAHRETİN POYRAZ  

ODAMIZI ZİYARET ETTİLER.  
Bilecik Milletvekili Sn:Dr. Fahrettin 

POYRAZ Odamız Yöneticilerini 

makamlarında ziyaret etti.  

           Bozüyük TSO yeni dönem 

Organ Seçimleri sonrası Hayırlı olsun 

ve kutlamalara ilişkin nezaket 

ziyaretleri devam ediyor.  

  

           Bu çerçevede Bilecik Ak Parti 

Milletvekilimiz Sn: Dr. Fahrettin 

POYRAZ Belediye Başkan Vekilimiz 

Sn: Fatih BAKICI, Ak Parti İlçe Başkanı 

Sn: Nizamettin ÇAM ve Danışman 

Sn:Murat SAN ile Odamız 

Yöneticilerini ziyaret etti.  

  

           Oda Meclis Salonunda gerçekleşen toplantıya Bozüyük TSO Meclis Başkanı Mehmet Doğan TUNÇ, 

Yönetim Kurulu Başkanı Buğra LEVENT ile Yönetim Kurulu ve Meclis Başkan Yardımcıları ve Üyeleri 

katıldılar.   

Oda Yöneticilerinin geniş katılımı ile gerçekleşen toplantıda Milletvekili POYRAZ yeni dönemde göreve gelen 

arkadaşları tebrik etti ve başarılı çalışmalar diledi.  

  

           Milletvekili POYRAZ  Oda 

Organ seçimleri sonrasında oluşan 

yeni Meclis ve Yönetim Kurulundaki 

arkadaşların uyum içerisinde 

çalışmalarının çok önemli olduğunu, 

bu uyumun İlçemize ve İlçemiz 

ekonomisine çok büyük katkılarının 

olacağını ifade etti.  

  

            Yakın dönemde Bozüyük’te 

Lojistik Köy, OSB deki büyük Sanayi 

yatırımları ve yine Haziran ayı 

içerisinde başlanması planlanan 

TOKİ Konutları gibi güzel şeylerin 

yaşanmaya başladığını, bu anlamda 

yeni yatırımcıların da bölgemizde 

yatırım yapmak istediklerini ifade etti.  
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            Yeni yatırımcılar içerisinde yerel yatırımcılarımızın da olmasını çok arzu ettiğini ifade eden POYRAZ bu 

anlamda daha önce teknik sorunlar yaşadığımız fakat şu anda çok hareketli günler yaşayan ve yatırımcı talebi 

alan             BORSAB Bozüyük Organize Sanayi Bölgesinin de daha da gelişeceğini belirtti.  

  

            Belediye Başkan Vekilimiz Sn: Fatih BAKICI ise İlçemizin sürekli büyüdüğünü bu anlamda da işyerleri 

ve sanayi alanları için yeni alanların açılması ve yaratılması gereğine dikkat çekti ve çalışmalarını bu yönde de 

sürdürdüklerini belirtti.  

  

           Bozüyük TSO Yönetim Kurulu Başkanı Buğra LEVENT ise ziyaret sebebi ile duyduğu memnuniyeti 

ifade ederek önümüzdeki günlerde hep birlikte çalışmaların daha yoğun bir şekilde yürütüleceğini konunun 

daha önceki toplantılarda da gündeme geldiğini, başlangıçta Bozüyük Belediye Başkanlığımızın 

Organizasyonunda Sivil Toplum Kuruluşlarımızın temsilcilerinin katılacakları Kent Konseyi şeklindeki 

toplantıların planlandığını ve bu toplantıların sırasıyla diğer kuruluşların organizasyonların da sürdürüleceğini  

söyledi.  

           Milletvekili Sn:Dr. Fahrettin POYRAZ açıklamalarının devamında yeni dönemin hep birlikte elbirliği ile 

çalışma dönemi olacağını  ve konu halkın menfaati olunca her şeyin bir tarafa bırakılması gerektiğini hep 

birlikte çalışılması gerektiğini ifade etti.  

           Ziyaret Bozüyük TSO adına Meclis Başkanı Sn: Mehmet Doğan TUNÇ ve Yönetim Kurulu Başkanı 

Sn:Buğra LEVENT’in günün anısına Osmanlı Arması ve Odamızın Plaketinin Milletvekilimiz  Sn: Dr. Fahrettin 

POYRAZ a takdim edilmesi ile sona erdi.24.05.2013 
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BOZÜYÜK TSO 
İLK MECLİS TOPLANTISI YAPILDI. 

 

Bozüyük TSO Meclis 
Başkanı Sn: Mehmet 
Doğan TUNÇ 
Başkanlığında 2013 yılı 
Organ Seçimleri 
sonrasında oluşan yeni 
Oda Meclisi Üyeleri ile 
ilk toplantısını 
gerçekleştirdi.  
  
            Meclis Başkanı 
Mehmet Doğan TUNÇ 
açış konuşmasında 
şunları ifade etti. 
  
          “..,Öncelikle yeni 
dönemde Oda Yönetim 

Kurulumuzda, 
Meclisimizde,Disiplin 

Kurulumuzda ve 
Meslek 

Komitelerimizde görev 
alan tüm arkadaşlarımızı şahsım ve Oda Meclisim adına tebrik ediyorum ve başarılı çalışmalar diliyorum. 
  
           İlk toplantımızı en yaşlı üyemiz sayın Ali AYTAÇ Başkanlığında 12 Mayıs 2013 tarihinde 
gerçekleştirmiştik. Bu toplantımızda Oda Meclis Üyelerimizin tercih ve oyları ile Meclis Başkanlık Divanımızı da 
oluşturmuş bulunuyoruz.  
Bu vesile ile Oda Organ Seçimlerimizin ilçemize, bölgemize, ülkemize ve camiamıza hayırlı olmasını temenni 
ediyorum.” 
   
          Meclis Başkanı TUNÇ’un açış konuşmasının ardından Meclis Üyelerinin geniş katılımı ile gerçekleşen 
toplantıda olağan gündem maddelerinin müzakeresine geçildi.  
  
            5174 sayılı “TOBB” Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği Kanunu Hükümleri gereğince Yeni dönemde Oda 
Yönetim Kurulu tarafından düzenlenen ve Meclis onayına sunulan   Oda adına görev yapacak Bilirkişi ve 
Hakem Heyeti  Listeleri ile yine Eksper ve Muhtelif Komisyon Üyelikleri listeleri oybirliği ile kabul edildi.  
  
            Bozüyük Ticaret ve Sanayi Odası Hizmet Binasının bir an önce hayata geçirilebilmesi için Oda Yönetim 
Kuruluna yetki verilen toplantıda ayrıca Oda Genel Sekreterliği tarafından Meclis Üyelerine Oda İşleyişi ve 
Faaliyetleri hakkında sunum yapıldı.  
  
            Toplantı Nisan Ayı Sonu itibariyle Oda Hesaplarının incelenmesi, oylanması ve kabulü ile sona erdi. 
28.05.2013 
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MİLLETVEKİLİMİZ BAHATTİN ŞEKER   
ODAMIZI ZİYARET ETTİLER. 

Bilecik Milletvekili Sn:Bahattin ŞEKER Odamız Yöneticilerini 
makamlarında ziyaret etti.  
  

Bozüyük TSO yeni dönem Organ Seçimleri sonrası 
Odamız Yöneticilerine Siyasi Parti Milletvekilleri Parti 
Teşkilatları ve Sivil Toplum Kuruluşlarının temsilcilerinden 
hayırlı olsun ziyaretleri aralıksız devam ediyor.   

  
Bilecik Milliyetçi Hareket Partisi Milletvekilimiz  Sn: 

Bahattin ŞEKER MHP İlçe Başkanı Sn: Ahmet Murat 
KÖFTECİOĞLU ve beraberindeki heyet Odamız Yöneticilerini 
ziyaret etti.  

  
Oda Meclis Salonunda gerçekleşen toplantıya Bozüyük TSO Meclis Başkanı Mehmet Doğan TUNÇ, 

Yönetim Kurulu Başkanı Buğra LEVENT ile Yönetim 
Kurulu ve Meclis Başkan Yardımcıları ve Üyeleri katıldılar.  

  
Oda Yöneticilerinin geniş katılımı ile gerçekleşen 

toplantıda Milletvekilimiz ŞEKER yeni dönemde göreve 
alan arkadaşları tebrik etti ve başarılı çalışmalar diledi.  

  
Milletvekili ŞEKER İlçemizin konum olarak çok 

güzel ve avantajlı bir yerde bulunduğunu ve bu durumun 
ekonomik anlamda bölgeye değer kattığını belirtti.  

  
ŞEKER İlçemizdeki Organize Sanayi Bölgemizin 

yatırımcılara daha etkin hizmet verebilmesi için iş 
dünyasını temsilen Odaların da temsilcileri ve yönetim 
yapısında bulunması gerektiğini ifade etti.   

  
Meclis Başkanı Mehmet Doğan TUNÇ Sanayi Üretiminin İlçemizde sektör bazında çeşitlendirilmesi 

gereğine dikkat çekerken Yönetim Kurulu Başkanı Buğra LEVENT ise mevcut Sanayi Yatırımlarının yanı sıra 
bölgede bacasız sanayi olarak adlandırılan Üniversite 
Yatırımlarının bir an önce hayata geçirilmesi gereğine 
değindi.  

  
Toplantı katılımcıların BORSAB Organize Sanayi 

Bölgesi, Hızlı Tren , Lojistik Merkez, İlçemizde Fakülte 
Açılması, KOBİ Niteliğindeki işletmelerin sorunları ve benzeri 
konuların müzakeresi ile devam etti.   

  
Ziyaret Bozüyük TSO adına Meclis Başkanı Sn: 

Mehmet Doğan TUNÇ ve Yönetim Kurulu Başkanı Sn:Buğra 
LEVENT’in günün anısına Osmanlı Arması ve Odamızın 
Plaketinin Milletvekilimiz  Sn: Bahattin ŞEKER’e  takdim 

edilmesi ile sona erdi. 31.05.2013 
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KAYMAKAMIMIZ  
SN: DR. OKTAY KAYA’DAN  

ODAMIZA HAYIRLI OLSUN ZİYARETİ  
İlçemiz Kaymakamı Sn: Oktay KAYA yeni dönem 

Oda Seçimleri sonrasında göreve gelen Oda 
Yöneticilerimize hayırlı olsun ziyaretinde bulundu.  

  
Bozüyük TSO Meclis Salonunda gerçekleşen 

toplantıya Oda Meclis Başkanı Sn: Mehmet Doğan TUNÇ, 
Yönetim Kurulu Başkanı Sn: Buğra LEVENT, Meclis ve 
Yönetim Kurulu Başkan Yardımcıları ile Üyeler geniş 
katılım sağladılar.  

   
Ziyaret sırasında başta BORSAB olmak üzere ,Hızlı 

Tren Lojistik Köy, Fakülte, gibi İlçemizin genel sorunları ile 
yine Odamızın mevcut durumu, çalışmalarımız hakkında 
karşılıklı olarak görüşmeler yapıldı.  

  
Kaymakam Dr. Oktay KAYA tarafından 

BORSAB da altyapı çalışmalarının büyük bir 
bölümünün tamamlandığı, yeni yatırımcıların 
taleplerinin alınmaya devam ettiği, halen 13 sanayi 
kuruluşunun bölgede faaliyet gösterdiği ve bu sanayi 
kuruluşlarında da yaklaşık 1.000 kişilik bir istihdamın 
oluştuğu bildirildi.  

  
Yönetim Kurulu Başkanı Buğra LEVENT ise 

BORSAB ile birlikte bölgeye gelebilecek tüm 
yatırımcılar için Bozüyük TSO olarak ne gerekiyorsa 
destek sağlanacağını bu konuda BORSAB Yönetimi 
ile birlikte sürekli iletişim ve bilgi paylaşımı halinde 
olmayı istediklerini ifade etti.  

  
Yine LEVENT İlçemizde mevcut Eski ve Yeni 

Sanayi Sitesi alanlarının artık yeterli gelmediği bu anlamda 
da Oda olarak bir çalışma başlatıldığını ve üyelerimiz 
içerisinde yeni yatırım yapmak isteyen firmalarımızdan 
bilgi talebinde bulunulduğunu ve gelen taleplerin ihtiyaca 
göre değerlendirilerek BORSAB veya daha farklı yerlerde, 
alternatif yatırım alanları üzerinde çalışılacağını belirti.  

  
Ziyaret Bozüyük TSO adına Meclis Başkanı Sn: 

Mehmet Doğan TUNÇ ve Yönetim Kurulu Başkanı 
Sn:Buğra LEVENT’in günün anısına Osmanlı Arması ve 
Odamızın Plaketinin Kaymakamımız  Sn: Dr. Oktay 
KAYA’ya takdim edilmesi ile sona erdi. 03.06.2013 
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BOZÜYÜK TSO DAN  
ANKARA ÇIKARTMASI 

Bozüyük Ticaret ve Sanayi 
Odası Yöneticileri kalabalık bir 
heyet halinde Ankara ziyaretlerini 
gerçekleştirdi.  

  
Bozüyük TSO Yeni dönem 

göreve gelen Oda Yöneticileri 
İade-i ziyaretlerine Ankara’dan 
başladı.  

  
Bozüyük TSO Meclis 

Başkanı Mehmet Doğan TUNÇ, 
Yönetim Kurulu Başkanı Buğra 
LEVENT ile Meclis ve Yönetim 
Kurulu Başkan Yardımcıları ve 
Üyelerinin geniş katılımları ile 
gerçekleştirilen ziyaretlerde Bilecik 
Milletvekilimiz KİT Komisyonu 
Başkanı Sn: Dr. Fahrettin 
POYRAZ  ve Bahattin ŞEKER 
makamlarında ziyaret edildi.  

  
Milletvekilimiz Sn: POYRAZ 

ile heyet birlikte kısa bir Meclis Gezisi yaptıktan sonra öğle yemeğine geçen heyet, yemeğin ardından Meclis 
Bahçesinde havuz başında gerçekleşen çay sohbeti ile samimi bir ortamda Ülkemiz ve Bölgemiz gündemine 
ilişkin konuları karşılıklı olarak 
değerlendirme imkanı buldular.  

  
Milletvekillerimiz POYRAZ 

ve ŞEKER’ e yapılan Ziyaretler  
esnasında Türkiye gündemi ile 
ilgili değerlendirmeler, Bozüyük’te 
yeni Sanayi Alanları oluşturulması 
noktasında görüş alışverişleri, 
Bozüyük OSB’de kurulacak olan 
Lojistik Merkezi ile ilgili son durum 
ve lojistik merkezinin nasıl en 
verimli bir şekilde 
kullanılabileceği, Üniversite 
bünyesinde Bozüyük’te hayata 
geçirilecek Fakülte vb konularda 
değerlendirmeler yapıldı. 

  
Heyet Türkiye Odalar ve 

Borsalar Birliği randevusundaki 
programa katılmak üzere 
TBMM’den ayrıldı.05.06.2013 
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BOZÜYÜK TSO DAN 
TOBB BAŞKANI HİSARCIKLIOĞLU’NA ZİYARET 

Bozüyük Ticaret ve Sanayi Odası Yöneticileri kalabalık bir heyet halinde TOBB Başkanı M.Rifat 
HİSACIKLIOĞLU’nu  TOBB Merkezinde ziyaret etti.   

 Bozüyük TSO Meclis Başkanı Mehmet Doğan TUNÇ, Yönetim Kurulu Başkanı Buğra LEVENT ile 
Meclis ve Yönetim Kurulu Başkan Yardımcıları ve Üyelerinin geniş katılımları ile gerçekleştirilen ziyaret 
karşılıklı tanışma ile başladı.  

 
 TOBB Başkanı HİSARCIKLIOĞLU yeni dönemde göreve gelen Meclis ve Yönetim Kurulu 

Başkanlarımız ile Odamızda görev alan tüm yöneticilerimizi ayrı ayrı tebrik etti.  
 
 Yönetim Kurulu Başkanımız Buğra LEVENT Bozüyük Ticaret ve Sanayi Odasında daha önce görev 

alan tüm yöneticilerimiz gibi bu hizmet 
anlayışını bir bayrak yarışı şeklinde 
gördüklerini ve yeni dönemde kendilerinin 
de bu yarışı en güzel şekilde sürdürmek 
için ekibi ile birlikte çok çalışacaklarını 
ifade etti.  

 
 TOBB Başkanı HİSARCIKLIOĞLU 

Bozüyük TSO ve Üyelerinin her türlü sorun 
ve sıkıntısının her an kendisine 
iletilebileceğini bu konuda da TOBB olarak 
bugüne kadar olduğu gibi bugünden sonra 
da her türlü desteği vereceklerini ifade etti.  

 Toplu fotoğraf çekiminin ardından 
ziyaret Bozüyük TSO adına Meclis 
Başkanı Mehmet Doğan TUNÇ ve Yönetim 
Kurulu Başkanı Buğra LEVENT’in günün 
anısına Osmanlı Arması ve Odamızın 
Plaketinin TOBB Başkanı HİSARCIKLIOĞLU’na takdim edilmesi ile sona erdi. 05.06.2013 
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BAKANIMIZDAN  
GÜMRÜK MÜDÜRLÜĞÜ SÖZÜNÜ ALDIK. 

Bozüyük Ticaret ve Sanayi Odası 
Yöneticileri geniş bir katılım ile Gümrük ve Ticaret 
Bakanımız Sn: Hayati YAZICI’yı makamlarında 
ziyaret ettiler. 

  
Milletvekilimiz Sn:Dr. Fahrettin POYRAZ 

Bozüyük TSO Meclis Başkanı Mehmet Doğan 
TUNÇ, Yönetim Kurulu Başkanı Buğra LEVENT ile 
Meclis ve Yönetim Kurulu Başkan Yardımcıları ve 
Üyelerinin geniş katılımları ile gerçekleştirilen 
ziyaret karşılıklı tanışma ile başladı. 

  
Gümrük ve Ticaret Bakanımız Sn: Hayati 

YAZICI yeni dönemde göreve gelen Meclis ve 
Yönetim Kurulu Başkanlarımız ile Odamızda görev 
alan tüm Yöneticilerimize hayırlı olsun dileklerini 
iletti.  

  
Yönetim Kurulu Başkanımız Buğra LEVENT 

Bozüyük Ticaret ve Sanayi Odasının Genel 
Durumu Yönetim Yapısı hakkında kısaca bilgiler 

verdikten sonra, Bozüyük’te Lojistik Merkez Projesinin hızla devam ettiğini belirtti.  
  
LEVENT açıklamasında Bozüyük’te faaliyet gösteren yaklaşık 50 Sanayi Kuruluşu içerisinde 35 

Firmanın İhracat Potansiyelinin olduğunu ve bu firmaların İhrac Ürünlerinin Gümrük İşlemlerinin doğrudan 
Bozüyük’ten yapılması için Sayın 
Bakanımızdan destek talebinde 
bulundular.  

  
Gümrük ve Ticaret Bakanı Sn: 

Hayati YAZICI ise Türkiye’nin 2023 yılı 
hedefleri içerisinde 500 Milyar Dolarlık 
İhracat hedefi olduğunu ve bu 
hedeflerine ulaşabilmek için İhracatçı 
ve Sanayicilere her türlü desteğin 
verileceğini ifade etti.  

  
Bakan YAZICI ifadelerinde 

Bozüyük’te 200.Milyon Dolarlık bir 
İhracat Potansiyeli olması durumunda 
Oda Yöneticilerimize derhal Bozüyük’te 
bir Gümrük müdürlüğü açılabileceği 
sözünü verdi.  

  
Toplu fotoğraf çekiminin ardından ziyaret Bozüyük TSO adına Meclis Başkanı Mehmet Doğan TUNÇ ve 

Yönetim Kurulu Başkanı Buğra LEVENT’in günün anısına Osmanlı Arması ve Odamızın Plaketinin Bakanımız 
Sn: Hayati YAZICI’ya takdim edilmesi ile sona erdi.11.06.2013 
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KARA KUVVETLERİ KOMUTANIMIZ 
ORG. HAYRİ KIVRIKOĞLU’NU   

MAKAMLARINDA ZİYARET ETTİK. 
  

Bozüyük Ticaret ve Sanayi Odası Yöneticileri geniş bir katılım ile Kara Kuvvetleri Komutanı Orgeneral 
Hayri  KIVRIKOĞLU’nu makamlarında ziyaret ettiler. .  

 
Milletvekilimiz 

Sn:Dr. Fahrettin 
POYRAZ Bozüyük TSO 
Meclis Başkanı Mehmet 
Doğan TUNÇ, Yönetim 
Kurulu Başkanı Buğra 
LEVENT ile Meclis ve 
Yönetim Kurulu Başkan 
Yardımcıları ve 
Üyelerinin geniş 
katılımları ile 
gerçekleştirilen ziyaret 
karşılıklı tanışma ile 
başladı.  

 
Kara Kuvvetleri 

Komutanı Org. Hayri 
KIVRIKOĞLU yeni 
dönemde göreve gelen 
Meclis ve Yönetim 
Kurulu Başkanlarımız ile 
Odamızda görev alan 
tüm Yöneticilerimize 

hayırlı olsun dileklerini iletti.   
 
Org. Hayri KIVRIKOĞLU’na Yönetim Kurulu Başkanımız Buğra LEVENT Bozüyük Ticaret ve Sanayi 

Odasının Genel Durumu Yönetim Yapısı ve çalışmalarımız hakkında bilgiler verdi.   
 
Görüşmeler sırasında Bozüyük’ün  genel ekonomik ve sanayi altyapısının yanı sıra kültürel ve tarihsel 

özellikleri ile de ön plana çıkarılmasının gerekliliği görüşüldü.  
 
Org. KIVRIKOĞLU ve Oda Yöneticilerimiz bu görüşler çerçevesinde Bozüyük’teki tarihi anıtların ve 

Şehitliklerin varlığından ve tanıtımlarından bahsettiler.  
 
Özellikle de Metristepe Zafer Anıtımız ile ilgili olarak Valilik , Türk Silahlı Kuvvetleri, Yerel Yönetimler ve 

Sivil Toplum Kuruluşları ile birlikte altyapı ve düzenleme çalışmalarının yürütülebileceği ve yine bu çerçevede  
turistik turlar ve ziyaretlerde Metristepe’nin özellikle tanıtımının yapılabileceği ifade edildi.  

 
Toplu fotoğraf çekiminin ardından ziyaret Bozüyük TSO adına Meclis Başkanı Mehmet Doğan TUNÇ ve 

Yönetim Kurulu Başkanı Buğra LEVENT’in günün anısına Osmanlı Arması ve Odamızın Plaketinin Kara 
Kuvvetleri Komutanı Org. Hayri KIVRIKOĞLU’na takdim edilmesi ile sona erdi. 17.06.2013 
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BOZÜYÜK TSO TEMSİLCİLERİ 
BİLECİK TİCARET VE SANAYİ ODASI’NI ZİYARET ETTİ 

 
Bozüyük Ticaret ve Sanayi Odası Yöneticileri Bilecik 

Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başanı Fevzi 
UZUN’u makamlarında ziyaret ettiler.   

 
Bilecik Belediye Başkanımız Sn:Selim YAĞCI’nın da 

katılımıyla gerçekleştirilen  programa Odamızı temsilen 
Meclis Başkanı Mehmet Doğan TUNÇ, Yönetim Kurulu 
Başkanı Buğra LEVENT ile Meclis ve Yönetim Kurulu 
Başkan Yardımcılarının katılımları ile gerçekleşti.Odamız 
Temsilcilerini Bilecik Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim 
Kurulu Başkanı Fevzi UZUN karşıladılar. 

 
 Bilecik Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu 

Başkanı Fevzi UZUN, yeni dönemde göreve gelen Meclis ve Yönetim Kurulu Başkanlarımız ile Odamızda 
görev alan tüm Yöneticilerimize hayırlı olsun dileklerini iletti.Akabinde Oda temsilcilerimizle hayırlı olsun 
temennilerini ileterek yeni görevlerinde Bilecik Ticaret ve Sanayi Odası temsilcilerine başarılar dilediler 
.19.06.2013 

BOZÜYÜK TSO 
‘’SANTEZ GİRİŞİMCİLİK’’ TOPLANTISINA KATILDI 

Bozüyük Ticaret ve Sanayi Odası Temsilcileri, Bilim Sanayi ve Teknoloji İl Müdürlüğü ile Türkiye Odalar 
ve Borsalar Birliği (TOBB) Bilecik İl Genç Girişimciler Kurulu tarafından düzenlenen “Üniversite-Sanayi iş birliği 
kapsamında SAN-TEZ ve Girişimcilik” konulu toplantısına katıldılar. 

 
       19 Haziran Çarşamba günü Bilecik Ticaret ve Sanayi 
Odası (TSO) konferans salonunda gerçekleştirilen 
programa Odamızı temsilen Meclis Başkanı Mehmet 
Doğan TUNÇ, Yönetim Kurulu Başkanı Buğra LEVENT ile 
Meclis ve Yönetim Kurulu Başkan Yardımcılarımız ve 
üyeler katıldılar. 

  
Açılış konuşmasını yapan Bilecik Belediye Başkanı 

Selim Yağcı  konuşmasında;girişimciliğin, ticaret ve 
sanayinin bir toplum için, bir devlet için, bir şehir için son 
derece önemli olduğunu belirtti. Günümüz dünyası 
içerisinde devlet sistemi ne kadar iyi kurgulanırsa 
kurgulansın, bunun, siyaset ve ekonomisi ile geliştirilemediği sürece devam etmesi zor olurduğunu anlatan 
Yağcı "Her şey ekonomi ile gelişme trendi içerisinde oluyor. Şehirlerimizi bir noktadan bir noktaya götürürken, 
devlet yapılanması ve özellikle bu alanda imkânların hazırlanması çok önemlidir. Bilecik Belediyeler Birliği 
Başkanı ve Bilecik Belediye Başkanı olarak yaptığımız toplantılarda şehirlerimizi, ülkemizi ve beldelerimizin 
kendi kendine yetecek imkânlara ulaşması ve üretilen ürünlerin dışarıya ihraç edilmesi konusunda hep bilgi 
alış verişleri içerisinde oluyoruz'' dedi. 

  
Programa Bilecik Belediye Başkanı Selim YAĞCI ile , Bilecik Bili Sanayi Teknoloji İl Müdürü Bayram 

KAYA, Bilecik Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Fevzi UZUN ve çok sayıda davetli 
katıldı.19.06.2013 
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BOZÜYÜK TSO TEMSİLCİLERİ  
BİLECİK VALİSİ SN:HALİL İBRAHİM AKPINAR’I 

MAKAMLARINDA ZİYARET ETTİ. 

Bozüyük Ticaret ve 
Sanayi Odası Yöneticileri 
Bilecik Valisi Sn:Halil İbrahim 
AKPINAR’ı makamlarında 
ziyaret ettiler.  

 
Ziyaret Odamızı 

temsilen Meclis Başkanı 
Mehmet Doğan TUNÇ, 
Yönetim Kurulu Başkanı 
Buğra LEVENT ile Meclis ve 
Yönetim Kurulu Başkan 
Yardımcıları ve Üyelerinin 
geniş katılımları ile 
gerçekleşti.  

 
 Bilecik Valisi Sn:Halil 

İbrahim AKPINAR yeni 
dönemde göreve gelen Meclis 
ve Yönetim Kurulu 
Başkanlarımız ile Odamızda 

görev alan tüm Yöneticilerimize hayırlı olsun dileklerini iletti.Ayrıca Sn:AKPINAR ; Bozüyük'ün hem Bilecik'in 
hem de ülkenin önemli noktalarından birisi olduğunu ifade ederek, "İlimiz her geçen gün gelişiyor. Gerek 
sanayi yatırımları gerekse büyük 
kamu yatırımları Bilecik'i ve 
Bozüyük'ü geliştirmeye devam 
ediyor. İnşallah bizler, hep 
beraber daha da güzelleşmesi 
daha da gelişmesi için elimizden 
geleni yapacağız" dedi.  

 
Yönetim Kurulu Başkanımız 

Buğra LEVENT’ de göreve 
seçildikleri günden itibaren 
Bozüyük ve bölge için neler 
yapabileceklerinin tartışmaları 
içerisinde olduklarını belirterek, 
"Bu anlamda da güzel atımlar 
atmaya başladık. Bozüyük 
OSB'ye yatırım yapılması 
konusunda yatırımcıları teşvik 
etmek amacıyla ziyaret ederek, 
desteklediğimizi ifade ettik" diye 
konuştu.19.06.2013 
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                                    BOZÜYÜK TSO TEMSİLCİLERİ 

              BİLECİK BELEDİYE BAŞKANI SN:SELİM YAĞCI’YI 

                          MAKAMINDA ZİYARET ETTİLER. 

Bozüyük Ticaret ve  Sanayi 
Odası`nın  (TSO)  yeni yönetimi, 
Bilecik Belediye Başkanımız Selim 
Yağcı’yı makamında ziyaret etti. 

  
19 Haziran Çarşamba günü 

gerçekleşen ziyaret programına 
Odamızı temsilen Meclis Başkanı 
Mehmet Doğan TUNÇ, Yönetim 
Kurulu Başkanı Buğra LEVENT ile 
Meclis ve Yönetim Kurulu Başkan 
Yardımcıları ile üyeler katıldı. 

  
Belediye Başkanımız Selim 

Yağcı, ziyaretten dolayı duyduğu 
memnuniyeti belirterek, belediye 
çalışmaları ve gerçekleştirilecek 
projeler hakkında bilgi verdi. 
Devamında Yönetim Kurulu 

Başkanımız Buğra LEVENT, Ticaret ve Sanayi Odasının Genel Durumu Yönetim Yapısı ve çalışmalarımız 
hakkında bilgiler verdi.  

  
Bilecik`in gerek turizm ve gerek ekonomideki canlılığın artması noktasında çeşitli çalışmalar 

gerçekleştirdiklerini dile getiren Başkan 
Selim Yağcı, şunları söyledi: 

  
“Bilecik Belediyeler Birliği olarak 

ülkemizdeki turizm açısından bir kitapçık 
hazırladık ve turizm envanterini 
oluşturduk. İlimizin turizmini de 
hızlandırmak için çok kapsamlı çalışmalar 
gerçekleştiriyoruz. Tüm ilçelerimizdeki 
değerleri, bir proje kapsamında 
oluşturmak istiyoruz. Bizler, Bilecik’e 
ilişkin çalışmalarımızı üç aşamalı olarak 
planladık ve bu yönde çalışıyoruz.  İlk 5 
yıl içerisinde alt yapı hizmetlerini 
tamamladık. İkinci 5 yılda sosyal ve 
kültürel dokuyu güçlendirdik. Bu 
kapsamda Şeyh Edebali Kültür ve Kongre 
Merkezi, Alış Veriş Merkezi, Atık 
Depolama Tesisi gibi büyük eserler ortaya koyduk. Şimdi oluşturduğumuz değerlerimizi, Türkiye ve tüm dünya 
ile paylaşmak için tanıtım konusunda büyük bir çaba ve gayret içerisindeyiz. Şeyh Edebalı Türbesi’nde 
insanları daha fazla zaman geçirecekleri çalışmalar yapıyoruz. Osmanlı El Sanatları Merkezini kurduk ve 
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Bilecik bezini dokuyoruz. Geçtiğimiz gün Halk Eğitim Merkezi sergisi açılışında Bilecik bezinden tişört 
yapıldığını görünce çok mutlu oldum. Hanımlara elbise, çanta üretmeye çalışıyoruz. Bilecik’e özgü hediyelik 
eşya üretimi için çalışmalar yapıyoruz” dedi.  

  
TSO BAŞKANI LEVENT: ``BAŞARILI ÇALIŞMALARINIZDAN DOLAYI SİZLERİ KUTLUYORUZ``  
  
Bozüyük TSO Başkanı Buğra Levent, Başkanımız Selim Yağcı’yı, çok güzel ve başarılı çalışmalarından 

dolayı tebrik ederek, kendilerinden örnek alacak projeler olduğunu söyledi. Bilecik’te başarılı bir şekilde 
çalışmaların sonrasında, artık, Türkiye’nin her noktasında Bilecik denilince, Urfa`nın ilçesi Birecik’in 
anılmadığını, Bilecik’in anıldığını belirten Levent, kültür turizminin buradaki önemini vurguladı. Bozüyük’te 
faaliyete geçirmek istedikleri etkinliklerin olduğunu dile getiren Levent, ``Kuruluş ve Kurtuluşun beşiği Bilecik’te 
sanayinin ilerlemesi büyük önem arz ediyor. Tanıtım olarak kültür ve turizmdeki girişimleriniz sayesinde güzel 
sonuçlar alındı. Çalışmalarından ötürü sizleri kutluyoruz” dedi.  

Konuşmaların ardından Belediye Başkanımız Selim Yağcı, Bozüyük TSO Başkanı Buğra Levent’e 
üzerinde Osmanlı arması bulunan çini plaket hediye etti. Toplu fotoğraf çekiminin ardından program sona erdi. 
19.06.2013  

BOZÜYÜK TSO TEMSİLCİLERİ  
BİLECİK ŞEYH EDEBALİ ÜNİVERSİTESİ REKTÖRÜ 

SN : AZMİ ÖZCAN’A NEZAKET ZİYARETİNDE BULUNDULAR. 
Bozüyük Ticaret ve Sanayi 

Odası Yöneticileri Bilecik ŞEYH 
Edebali Üniversitesi Rektörü 
Sn:Azmi ÖZCAN’a nezaket 
ziyaretinde bulundular.  

 
 19 Haziran Çarşamba günü 

gerçekleşen ziyaret programı 
Meclis Başkanı Mehmet Doğan 
TUNÇ, Yönetim Kurulu Başkanı 
Buğra LEVENT ile Meclis ve 
Yönetim Kurulu Başkan 
Yardımcılarının ve  üyelerinin 
geniş katılımları ile gerçekleşti.  

 Rektör Sn:Azmi ÖZCAN 
yeni dönemde göreve gelen Meclis 
ve Yönetim Kurulu Başkanlarımız 
ile Odamızda görev alan tüm 
Yöneticilerimize hayırlı olsun 
dileklerini iletti.   

 
 Rektör Sn:Azmi ÖZCAN ile Oda Temsilcileriz görüşmelerinde Bilecik’in ve Bozüyük’ün genel ekonomik 

ve sanayi altyapısının yanı sıra kültürel ve tarihsel özellikleri ile de ön plana çıkarılmasının gerekliliği ve 
Üniversitelerimizin genel durumu,Bilecik ve Bozüyük te Üniversite ile ilgili ileriye dönük hedefleri ve planları 
hakkında görüşmelerde ve fikir alışverişlerinde bulundular. 

 
 Ziyaret sonrasında Bilecik ŞEYH Edebali Üniversitesi Rektörü Sn:Azmi ÖZCAN  Oda Temsilcilerimize 

Plaket takdim etti.Toplu fotoğraf çekiminin ardından ziyaret sone erdi.19.06.2013 
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BOZÜYÜK TSO TEMSİLCİLERİ 
BİLECİK İL EMNİYET MÜDÜRLÜĞÜ’NÜ ZİYARET ETTİ. 

 Bozüyük Ticaret ve Sanayi Odası Yöneticileri geniş bir katılım ile Bilecik Emniyet Müdürü Sn :Eyüp 

ÖZÜDOĞRU ’YU makamlarında ziyaret ettiler.  

  
19 Haziran Çarşamba günü gerçekleşen ziyaret programına Odamızı temsilen Meclis Başkanı Mehmet 

Doğan TUNÇ, Yönetim Kurulu Başkanı Buğra LEVENT ile Meclis ve Yönetim Kurulu Başkan Yardımcıları ve 
üyelerinin geniş katılımları ile gerçekleşti.  

  
Bilecik Emniyet Müdürü Sn :Eyüp ÖZÜDOĞRU yeni dönemde göreve gelen Meclis ve Yönetim Kurulu 

Başkanlarımız ile Odamızda görev alan tüm Yöneticilerimize hayırlı olsun dileklerini iletti. Oda 
Temsilcilerimizde Bilecik İl Emniyet Müdürlüğü’nde yeni göreve başlayan Sn : Eyüp ÖZÜDOĞRU’ya hayırlı 
olsun dileklerini ileterek başarılarının devamını dilediler. 

  
Yönetim Kurulu Başkanımız Buğra LEVENT, Ticaret ve Sanayi Odasının Genel Durumu Yönetim Yapısı 

ve çalışmalarımız hakkında bilgiler verdi.   
  
Karşılıklı tanışma ile başlayan ziyarette  Bilecik ve Bozüyük’ün Trafik ve güvenlik durumu hakkında  

görüşmelerde bulunuldu.19.06.2013 
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TOBB BAŞKANI HİSARCIKLIOĞLU’NA 

 BOZÜYÜK TSO’DAN TAM DESTEK 
Mayıs ayı içerisinde 

gerçekleştirdiğimiz Organ 

Seçimlerimizi tamamlamış 

bulunuyoruz.  

             Göreve gelmemizin 

hemen ardından TOBB Başkanımız 

Sn: M.Rifat HİSARCIKLIOĞLU’nu 

Şahsım, Meclis Başkanımız Meclis 

ve Yönetim Kurulu Başkan 

Yardımcılarımız ve Üyelerimizden 

oluşan geniş bir grup ile 

makamlarında ziyaret etme fırsatı 

bulduk.  

             Bu ziyaretimiz sırasında 

Sayın Başkanımız HİSARCIKLIOĞLU’na Odalarda ve bu Camiada görev yapmanın bir ayrıcalık 

olduğunu önceki dönemlerde görev alan arkadaşlarımızdan bu hizmet bayrağını teslim aldığımızı ve 

bu süreci bir bayrak yarışı olarak gördüğümüzü ifade etmiştik.  

             Bozüyük’ümüz  bir Sanayi Kenti olması özelliği ile daima ön plana çıkmakta ve bu özelliği 

sebebi ile TOBB Başkanımız Sayın HİSARCIKLIOĞLU nezdinde Odalar Birliğimizin de sürekli destek 

ve katkılarını almaktadır.  

  

            Sayın Başkanımız HİSARCIKLIOĞLU’nun şahsi gayret ve çabaları ile tüm Ülke genelinde 

farkındalık yaratılan Girişimcilik kavramı ve Nitelikli Eleman İstihdamı yaratılması yönünde başlatılan 

Kadın ve Genç Girişimciler Kurullarımızın çalışmaları ve yine UMEM Beceri 10 Meslek Edindirme Kurs 

Programlarımız başarı ile sürdürülmektedir.  

             Başkanımız HİSARCIKLIOĞLU’nun TOBB Camiasında yarattığı Odalar ve Borsalar arası 

sıcak ilişki ve diyalogların ve Camiada bizlere yaşattığı muhteşem güven ve aidiyet hissinin 

önümüzdeki dönemde de daha da artarak gelişeceğine olan inancımız tamdır. 

 Bundan önceki dönemlerde TOBB bünyesinde bulunan Kurul ve Komisyonlarda yürüttüğümüz 

başarılı temsilcilik ve çalışmalarımızı yeni dönemde de daha ilerilere taşıyarak katkıda bulunmayı 

içtenlikle arzu ediyoruz.  

             Bu görüş ve düşünceler ile Şahsım ve Yönetim Kurulum adına Ağustos ayı içerisinde 

gerçekleştirilecek TOBB Başkanlık seçimlerinde TOBB Başkanımız Sayın Rifat 

HİSARCIKLIOĞLU’nun yanında ve destekçisi olacağız.  

 Yine .., önümüzdeki dört yıllık dönemde Sayın Başkanımızın da ifadeleri ile “İşin Ün’ünden ziyade 

Ununa” odaklanarak Barış ve Huzur ortamı içerisinde Ülkemizi dünyanın gelişmiş ilk on ekonomisi 

içerisine taşımak adına  yılmadan yorulmadan çalışacağımızı TOBB Camiamıza, Kamuoyuna ve 

Üyelerimize duyururuz. 19.06.2013 
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BOZÜYÜK TSO GENEL SEKRETERİ   
TOBB GENEL SEKRETERLER SEMİNERİNE KATILDI. 

 
TOBB Başkanı M. Rifat Hisarcıklıoğlu, Zonguldak’ta 
düzenlenen Genel Sekreterler Eğitim Semineri’ne 
katılarak, oda/borsa genel sekreterlerine hitap etti.  
  
            Toplantıya Odamızı temsilen Genel Sekreter 
Bedri ÖZTÜRK katıldı. Toplantı öncesi gazetecilerin 
sorularını cevaplandıran Hisarcıklıoğlu, Türk özel 
sektörü olarak darbeleri kabul etmediklerini dile 
getirerek, “Mısır’daki kaotik ortamla ilgili olarak özel 
sektör olarak bizler darbeleri kabul etmemiz mümkün 
değildir. Ama Türk özel sektörünün özellikle yurt 
dışındaki yatırımları açısından baktığımız zaman en 
önemli yatırımların olduğu ülkelerden biri de Mısır’dır. 
Bu çerçevede Mısır halkının geçen 2,5 sene önce de 
şu anda gösterdikleri Türk özel sektörüne ve 
yatırımcılarına büyük bir sempatisi var. Bu açıdan bir 
sıkıntımız yok. Zaten Türk halkıyla Mısır halkı 
bütünleşmiştir. Türk Mısır İş Konseyi kapsamında 
etkileri var mıdır diye çalışmalar yürütülüyor. Ama şu 
ana kadar iletilmiş bir şey yok. Tedirgin olmaya gerek 
olmadığını düşünüyorum. Esas yöntem açısından 
bakılırsa darbeleri tasvip etmemiz mümkün değildir” 
diye konuştu.  
  

            Hisarcıklıoğlu, Cumhurbaşkanı Abdullah Gül ile siyasi bir parti kuracakları yönündeki iddialarla ilgili 
soruyu, “Bu konuda gerekli açıklamayı yaptık. Aslı olmayan, gerçek dışı haberleri kesinlikle yalanladık. 
Özellikle TOBB’un tek bir amacı var. Türkiye’yi 2023 hedeflerine ulaştırılmasında Türk özel sektörü olarak 
üzerimize düşeni yapmak. Bunun dışında başka hiçbir şeye odaklanmıyoruz. Milletin arasına tefrika sokmaya 
yönelik yapılan şeyleri tamamen kasıtlı buluyorum. Türkiye’nin hedeflerine ulaşma noktasında Türkiye’nin 
önüne set çekilmek isteniyor. Özellikle demokrasi dışı yollarla bu tip haberler yapılarak Türkiye, hedeflerine 
ulaşmakta engellenmek isteniyor” diyerek yanıtladı. 
 
             -“Tek bir siyasetimiz var; ekonomi” 
 
             TOBB Başkanı Hisarcıklıoğlu, şöyle devam etti: “Ben TOBB’un başkanıyım. Bu görevde olduğum 
sürece -2001’den beri- bunu defalarca söyledim. Kesinlikle bir siyasi işin içinde olmak kadar yanlış bir şey 
olmaz. Bizim tek bir siyasetimiz var: Ekonomi siyaseti. Ekonomi siyasetimiz de şu: Türkiye’nin 2023 hedefleri 
kapsamında dünyanın ilk 10 ekonomisi arsına girmek. Burada da en büyük vazife Türk özel sektörüne 
düşüyor. Yani 500 milyar dolar ihracat yapan bir ülke olmak. Bu ne demektir? Bugüne göre 76 milyonun 2,5 
misli daha zengin olduğu bir Türkiye demektir. Buradaki görev bize düşüyor. Eğer hizmetse bundan daha 
büyük bir hizmet olabilir mi?” 
            TOBB Mevzuatı, Akreditasyon Programı, Türk Malı Belgesi, Taşıma Belgeleri, TOBB Emekli Sandığı 
vb. konuların ele alındığı seminer programında Hisarcıklıoğlu, TOBB’un gerçekleştirdiği çalışmalar ve yeni 
projeleri hakkında Genel Sekreterlere bilgiler verdi.08.07.2013 
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GÜMRÜK BAKANIMIZA 
BOZÜYÜK GÜMRÜK MÜDÜRLÜĞÜ AÇILMASI İÇİN 

RAPORUMUZU SUNDUK 
  

Gümrük ve Ticaret Bakanı Sn: 

Hayati YAZICI’ya Bozüyük 

Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim 

Kurulu Başkanı Buğra LEVENT 

imzası ile İlçemizde Gümrük 

Müdürlüğü açılması ile ilgili 

Rapor gönderildi.  

Bozüyük TSO          Yönetim 
Kurulu Başkanı LEVENT 
Gümrük ve Ticaret Bakanımıza 
gönderilen Rapor üst yazısında 
aşağıdaki ifadelere yer verdi..,  
  
             “…Sayın Bakanım..,  
            Şahsım, Oda Meclis 
Başkanımız ve yeni dönemde 
göreve gelen Oda Yöneticilerimiz 
ile birlikte 11 Haziran 2013 
tarihinde şahsınızın kabulleri ile 
sizleri Ankara’da ziyaret etme 
fırsatı bulmuştuk.   
 
            Bu ziyaretimiz sırasında 
Bozüyük’te halen inşaatı devam 
eden Lojistik Merkez Projesi ile 
birlikte mevcut sanayi 
kuruluşlarımızın İhracat 
Potansiyellerinden bahsetmiş ve ilçemize Gümrük Müdürlüğü kurulabilmesi yönündeki sözlü taleplerimizi 
sizlere iletmiştik.  
 
            Sizin talimatlarınız doğrultusunda Odamıza kayıtlı İhracatçı Firmalardan elde ettiğimiz sonuçlar ve yine 
Bilecik Valiliği oluru ile Bilim Sanayi ve Teknoloji İl Müdürlüğü aracılığı ile yürütülen Bilecik İlinin İhracat 
Potansiyeli konulu saha çalışmalarını kapsayan raporumuz ve detaylar ek’te sunulmuştur.  
 
            Bozüyük özelinde 2012 yıl sonu itibariyle yaklaşık 450.000.000 $ ve Bilecik Genelinde ise yaklaşık 
toplamda 1.100.000.000. $ lık bir İhracat Potansiyeli mevcuttur.  
 
            Bu tespitlerden hareketle 2014 yılı Mart ayı içerisinde işletmeye alınması planlanan Bozüyük Lojistik 
Merkez Projesi ile birlikte Bilecik ve Kütahya gibi bizlere yakın bölgelerde dağınık halde ihracat ağırlıklı üretim 
yapan firmalara da hizmet verebilecek Bozüyük Gümrük Müdürlüğü açılması talebimizi emir ve 
müsaadelerinize arz ederim…” 03.07.2013  
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BOZÜYÜK TSO YÖNETİCİLERİ 
ESKİŞEHİRSPOR BAŞKANI MESUT HOŞCAN'I ZİYARET ETTİ 

 
Bozüyük Ticaret ve 
Sanayi Odası 
Yöneticileri geniş bir 
katılım ile Eskişehir  
Spor Kulüp Başkanı 
Mesut HOŞCAN’ı 
makamlarında ziyaret 
ettiler.  
           17 Temmuz 
2013 Salı günü 
Eskişehir Spor 

Tesislerinde 
gerçekleşen ziyaret 
programına Odamızı 
temsilen Meclis 
Başkanı Mehmet 
Doğan TUNÇ, 
Yönetim Kurulu 
Başkanı Buğra 
LEVENT Muhasip 
Üye Hakan BAKICI, 
TOBB Genel Kurul 
Delegesi Murat 
ŞEKER ile Yönetim 
Kurulu Üyeleri Murat 

KÖFTECİOĞLU, Veli ÇELİK ve Oda Genel Sekreteri Bedri ÖZTÜRK katıldılar.  
           Bozüyük TSO Yönetim Kurulu Başkanı Buğra LEVENT  ve katılımcılar Eskişehir Spor Kulüp Başkanı 
Mesut HOŞCAN’ a yeni görevleri sebebi ile hayırlı olsun dileklerini ilettiler.  
 
           Buğra LEVENT Bozüyük ile Eskişehir arasında sosyal ekonomik ve kültürel anlamda köklü ve sağlam 
bağların bulunduğunu bunun en güzel örneklerinin spor alanında da yaşandığını bu güne kadar olduğu gibi 
bugünden sonra da bu ilişkilerin daha da gelişerek devam ettirileceğini ifade etti.  
 
          LEVENT Bozüyük Spor’un yeni dönemde  mevcut sorunlarını aşması adına ciddi çalışmalar içerisinde 
olduğunu gerek yöneticilerinin gerekse de İş Dünyasının,  Sanayi Kuruluşlarımızın, İlçemiz Kamuoyunun bu 
konuda desteklerini sürekli hissettiklerini ve gördüklerini belirtti.  
 
           Eskişehirspor  Kulüp Başkanı HOŞÇAN ise ziyaretten duyduğu memnuniyeti ifade ettikten hemen sonra 
Bozüyük Spor ile çok yakından ilgilendiklerini bu anlamda Eskişehir Spor Yönetimi olarak Sporcu, Teknik 
Adam ve  Kurumsal destek gibi  her konuda Kulüp olarak Bozüyük Sporun yanında olacaklarını ve hedeflerinin 
en kısa zamanda Yönetim Kadrosu ve Taraftarları ile birlikte  Bozüyük Sporu Bank Asya da görmek olduğunu 
ifade etti.  
 
           Ziyaret Buğra LEVENT in anı defterini yazması ve Bozüyük Spor Kulüp Yöneticilerinin de bulunduğu 
heyet ile birlikte fotoğraf çekilmesinin ardından sona erdi. 17.07.2013 
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YÖNETİM KURULU BAŞKANIMIZ SAYIN BUĞRA LEVENT 

MARMARA BÖLGESİ ODA VE BORSA BAŞKANLARI  

TOPLANTISI’NA KATILDI. 

 TOBB Başkanı M. Rifat Hisarcıklıoğlu ile Marmara Bölgesi oda ve borsa başkanları TOBB Birlik 

Merkezi’nde buluştu. İş 

dünyasının ve oda-borsaların 

gündemindeki konular üzerinde 

görüş alışverişinde 

bulunulurken, TOBB Başkanı 

Hisarcıklıoğlu yaptıkları 

çalışmaları bölge oda ve borsa 

başkalarıyla paylaştı. 

          Bozüyük Ticaret ve 

Sanayi Odası Yönetim Kurulu 

Başkanımız Buğra LEVENT 

‘inde katıldığı toplantıda TOBB Başkanı Hisarcıklıoğlu Türkiye’nin geleceğinin girişimcilikte olduğunu 

vurguladı.Zengin olmak için girişimci sayısının artırılması gerektiğini vurgulayan Hisarcıklıoğlu, Türkiye’nin 

geleceğinin girişimcilikte olduğunu söyledi. Her yıl 750 bin gencin istihdam alanına katıldığını bildiren TOBB 

Başkanı, “Bu gençlerimize iş bulmak zorundayız” diye konuştu.  

 

          Hisarcıklıoğlu, “Bizim de bir hedefimiz var, diyoruz ki; biz dünyanın en zengin ilk 10 ekonomisi arasına 

girmek istiyoruz. Zenginleşmenin yolu da, girişimci sayısından geçiyor. Bunun için yeni girişimciler çıkartmamız  

lazım. İki tane potansiyelimiz var; kadınlar ve gençler. Bunları çok iyi kullanıyor olmamız lazım” ifadesini 

kullandı. Türkiye’deki oda sisteminin dünyada örnek gösterilen bir sistem olduğundan bahseden Hisarcıklıoğlu, 

“Biz aslında sistemi Avrupa’dan almış gibi gözüksek de, aslına baktığınız zaman bu bizim geleneğimizden 

gelen bir sistemin aynısı. Geçmişiyle övünen kimseler olmamıza rağmen birçok kişi geçmişimizde bizim ahilik 

sistemi olduğunun farkında değil. Yani dünyaya oda sistemini tanıtan biziz, biz ahilikten geliyoruz” dedi. 

          Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği’nin örgütlenme yapısına bakıldığında Türkiye’yi kapsayan 81 il, 160 

ilçede, 365 oda ve borsanın, 59 tane sektör meclisi ile kadın ve genç girişimci kurullarının bulunduğunu 

hatırlatan Hisarcıklıoğlu şöyle konuştu: 

         “Benim ilk bütün oda ve borsaları ziyarete çıktığım zaman en büyük tespitlerimden bir tanesi, oda ve 

borsalarımızın fiziki alt yapısında çok büyük eksiklikler olduğuydu. Büyük odalarımızda bir problem yoktu ama 

küçük odalarımda büyük problemler vardı. O gün borsalarımızın fiziki alt yapısına bizim yatırım yapmamız 

lazım dedik. Fakat bizim bütçemiz buna yetmez ne yapalım? Tulumbaya suyu biz dökelim dedik. Nedir? İşte 

kriter kapsamında bize verilen yetki çerçevesinde cidden de tulumbaya suyu döktük. Bugün 233 odam ve 

borsam yeni hizmet binasına taşınmış durumda. En modern hizmet binalarına kavuştuk. Tabi bu bizim için 

yeterli miydi? Bu bizim için yeterli değildi. Fiziki alt yapıyı yapmak önemli itibar açısından çok önemli, fakat 

yeteli değildi. Niye yeterli değildi? Biz bir hizmet kurumuyduk hizmet üretiyor olmamız lazımdı.. İngilizce 

konuşabilen oda ve borsa sayım sadece 5’ti. Oda ve borsalarımız proje dahi yazamıyordu o tarih itibariyle. Bu 

dünyada sistem nasıl yürüyor, bunun için bir usul var mıdır diye baktık? Baktığımız zaman aynı otellerin 5 

yıldızlı gibi kıyaslanması gibi oda ve borsalarımız içinde 5 yıldızlı sistem varmış.  
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          Bu bilgiyi biz İngiltere Odalar Birliğinden aldık. Bugün itibariyle, 131 odam ve borsam 5 yıldızlı hale geldi. 

Yani 5 yıldızlı ne demek? Bugün Paris Ticaret Odası, Londra Ticaret Odası, Berlin Ticaret Sanayi Odası hangi 

hizmeti üyesine veriyorsa, benim bu 131 odam ve borsamda üyesini aynı kalitede, aynı standartta hizmet 

veriyor demektir. 

          22 Odam ve Borsamda şu anda sırada onlarda denetimlerini yapıyorlar ve denetim yapan odalarımız 

bittikten sonra inşallah 153 tane oda ve borsamız 5 yıldızlı kapsama gelecek yani üyesine 5 yıldızlı hizmet verir 

noktaya gelecek. Ve şu anda da eskiden 5 odam İngilizce konuşup bir tane proje yapamazken, 355 odam ve 

borsam İngilizce konuşabilir hale geldi, Ve oda ve borsalarım geçen yıl itibariyle yapmış oldukları proje eskiden 

sıfır iken, 450 tane AB projesi ve kalkınma ajansına diğer kurum ve kuruluşlarına 365 oda ve borsamızın 450 

tane projesi tamamlanmış durumda ve 410 milyon TL’lik hibe destek almışlar.  

          Büyük şirketlerin yer alacağı 59 tane sektör meclisimizi kurduk. Burada yer alanlarda o sektörün, 

Türkiye’deki en büyük firmalar, sektör meclislerimizde yer aldı. Biz bunların temsilcisiysek bizim bunların 

dertlerini bir türlü dinleyip bizim bu dertleri çözüyor olmamız lazım. En küçük de bizim üyemiz, onun da hakkı 

var bizde, en büyük de bizim üyemiz, onun da hakkı var bizde. Hepsinin derdini kucaklıyor olmamız lazım, 

sektör meclislerimizi de meclislerini de bu şekilde kurduk.” Şeklinde konuştu.17.07.2013 

BOZÜYÜK TSO YÖNETİM KURULU BAŞKANI BUĞRA LEVENT  

GÜMRÜK VE TİCARET BAKANI HAYATİ YAZICI'NIN  

DAVETLİSİ OLARAK İFTAR YEMEĞİNE KATILDI. 

 Gümrük ve Ticaret Bakanı 
Hayati YAZICI Türkiye genelinde tüm 
oda ve borsaların başkanlarıyla iftar 
yemeğinde bir araya geldi.  
          Bozüyük Ticaret ve Sanayi 
Odası Yönetim Kurulu Başkanımız 
Buğra LEVENT ‘inde katıldığı yemekte 
Bakan Hayati YAZICI başkanlara 
hitaben bir konuşma yaptı. Yapılan 
seçimler sonucunda oda ve borsa 
başkanı olarak göreve gelen 
yöneticileri tebrik eden YAZICI, 

yöneticilere başarılar diledi. 
          Gümrük ve Ticaret Bakan Yardımcısı Fatih Metin, Müsteşar Ziya Altunyaldız ve Bakanlık yöneticilerinin 
katıldığı iftarda Bakan Hayati Yazıcı, yaptığı konuşmada perakende ticaretin düzenlenmesine yönelik bir kanun 
tasarısı üzerinde çalıştıklarını belirterek,"Bu alan düzenlenmeye muhtaç" dedi. İçerisinde bulunduğumuz 
Ramazan Ayı'nın ehemmiyetine de değinen Yazıcı, orucun muhasebe, empati ve muhakeme yapmak anlamını 
taşıdığını dile getirdi. 
Millet olarak en önemli gücün yardımlaşma ve dayanışma ruhu olduğunu ifade eden Yazıcı, bu duyguların 
ramazanda üst seviyelere taşındığını vurguladı. 
          Bakan Yazıcı, dünyada 7 milyar civarında kişinin yaşadığına dikkati çekerek, "Dünya Bankası verilerine 
göre, insanların 1 milyar 100 milyonu açlık sınırı olan günlük 1 doların altında bir parayla geçinmek zorunda. 
Ama hamdolsun Türkiye'de bu kategoriye giren hiçbir insan yok" dedi. 
           Yemek Oda Borsa Başkanları ve Sayın Bakan'ın karşılıklı görüş alışverişlerinin ardından sona 
erdi.18.07.2013 
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BOZÜYÜK TİCARET VE SANAYİ ODASINDAN  
İFTAR YEMEĞİ 

Bozüyük Ticaret ve Sanayi Odası Olarak 
Bozüyük Belediye Başkanlığı Organizasyonunda 
kurulan İftar Çadırında Bozüyük’te bulunan yardıma 
muhtaç 600 kişiye iftar yemeği verildi.  

            Bozüyük Belediyesi tarafından Aş Evi’nin 
arkasındaki alanda kurulu İftar Çadırında Ramazan ayı 
boyunca her gece İlçemizden bir hayırsever kurum kişi 
veya firma tarafından iftar yemekleri karşılanıyor.  

Bozüyük Ticaret ve Sanayi Odası olarak daha 
önceki yıllarda da olduğu gibi bu yıl da İhtiyaç 
sahiplerine, iftar saatinde evlerine yetişemeyenlere, 
şehir içi ve dışından yolcular ile her kesimden yaklaşık 
600 vatandaşımıza iftar yemeği vermiş bulunuyoruz. 
20.07.2013  

 

BOZÜYÜK TİCARET VE SANAYİ ODASINDAN  

YARDIMA MUHTAÇ 903 AİLEYE GIDA PAKETİ 

Bozüyük Ticaret ve Sanayi Odası Oda Yönetim 
Kurulu'nun teklifi üzerine görüşülen ve karara bağlanan 
Gıda Paketi Yardım çalışmaları tamamlandı.      
  

Oda tarafından daha önceki yıllarda da olduğu gibi 
geleneksel hale gelen gıda paketi yardım çalışmaları  bu 
yıl da yapıldı.  Oda Meclisi Üyelerimizin bizzat iştirakleri 
ve İlçemizde bulunan 8 ayrı  mahalle muhtarlığından 
alınan listeler ile toplam 903 yardıma muhtaç aileye 
ulaştırılmak üzere gıda yardımı yapıldı. Yardım 

çalışmaları ile ilgili olarak Yönetim Kurulu Başkanı Sayın; 
Buğra LEVENT bu ve buna benzer yardım faaliyetlerinin 
daha önceki yıllarda da gerçekleştirildiğini dile 
getirdiler.      
  

LEVENT; bu yıl yapılan Gıda Paketi yardımlarının 
hemen Ramazan ayının başında hızla ihtiyaç sahiplerine  
iletildiğini, bu yardım çalışmaları sırasında ihtiyaç sahibi 
ailelerin bizzat Oda Meclisi Üyeleri ve Mahalle Muhtarları 
tarafından titizlikle tespit edildiğini ve buna benzer 
yardımların önümüzdeki yıllarda da devam edeceğini 
sözlerine ekledi.23.07.2013 
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YÖNETİM KURULU BAŞKANIMIZ  

 BUĞRA LEVENT  

TOBB İNŞAAT VE TAAHHÜT HİZMETLERİ KURULUNDA  
Yönetim Kurulu Başkanımız Buğra LEVENT “TOBB” Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği’nin 01 Ağustos 

‘ta Ankara’da tüm Türkiye’ deki Oda ve Borsa Delegelerinin katılımıyla yapılan 69. Olağan Genel Kurulu’nda 
TOBB İnşaat ve Taahhüt Hizmetleri Kuruluna asil üye olarak seçildi.  

TOBB Başkanı M. Rifat Hisarcıklıoğlu’nun  1.734 Delegenin  tamamının oyunu alarak yeniden TOBB 
Başkanı seçildiği Genel Kurul sonrasında,  TOBB bünyesinde 5 Konsey , 9 Komisyon, 12 ayrı Kurula ait Asil 
ve Yedek Üyeler de belirlendi.  

Yönetim Kurulu 

Başkanı Buğra 

LEVENT’in yeni dönemde  

TOBB İnşaat ve Taahhüt 

Hizmetleri Kurulunun asil 

üyeliğine seçilmeleri 

sebebi ile yaptığı 

açıklamada Sektörün 

içinde bulunduklarını aynı 

zamanda da Bozüyük 

TSO üyelerinin de İnşaat 

ve Taahhüt Sektöründe 

yoğunlukla faaliyet 

gösterdiklerini söyledi.  

LEVENT yeni 

dönemde böyle bir görev 

almış olması dolayısı ile 

duyduğu memnuniyeti dile 

getirdi ve kurul üyeliği için  

emeği geçen başta TOBB 

Başkanı M.Rifat 

HİSARCIKLIOĞLU olmak üzere tüm delegelere tercih ve teveccühleri için teşekkür etti. 

Bu anlamda Buğra LEVENT yeni dönemde görev yapacağı Kurul Temsilcileri ile birlikte İnşaat ve Taahhüt 

Hizmetleri Kurulu olarak sektör anlamında çekilen sıkıntıların çözümü ve yeni işbirlikleri ile yeni proje ve 

uygulamaların hayata geçirilmesi için ellerinden gelen tüm destek ve katkıyı hep birlikte sağlayacaklarını ifade 

etti. 03.08.2013 
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BOZÜYÜK TİCARET VE SANAYİ ODASI  

   TÜRKİYE ODALAR VE BORSALAR BİRLİĞİ’NİN 69. GENEL             

KURULUNA KATILDI 

Bozüyük Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu 
Başkanı Buğra LEVENT, TOBB Genel Kurul Delegesi Murat 
ŞEKER ve Genel Sekreter Bedri ÖZTÜRK’ünde katıldığı 
69’uncu TOBB Genel Kurulu’nda M. Rifat Hisarcıklıoğlu TOBB 
Başkanlığına yeniden seçildi. TOBB Ekonomi ve Teknoloji 
Üniversitesi'ndeki 69. Genel Kurul'da, Hisarcıklıoğlu, toplam 
1734 delegenin imzasıyla aday gösterildi. Tek aday olarak 
seçimlere giren Hisarcıklıoğlu, geçerli oyların tamamını alarak 
4 yıl süreyle TOBB Başkanı oldu. 

            TOBB 69.Genel Kurulda M. Rifat Hisarcıklıoğlu 
başkanlığındaki yeni TOBB Yönetim Kurulu ise şu isimlerden 
oluştu: İbrahim Çağlar (İstanbul Ticaret Odası Başkanı), Harun 
Karacan (Eskişehir Ticaret Odası Başkanı), Necdet Özer 
(Denizli Ticaret Odası Başkanı), Ender Yorgancılar (Ege 

Bölgesi Sanayi Odası Başkanı), Memiş Kütükçü (Konya Sanayi Odası Başkanı), Çetin Osman Budak (Antalya 
Ticaret ve Sanayi Odası Başkanı), İbrahim Burkay (Bursa Ticaret ve Sanayi Odası Başkanı), Salih Zeki 
Murzioğlu (Samsun Ticaret ve Sanayi Odası Başkanı), 
Cengiz Günay (Tekirdağ Ticaret ve Sanayi Odası 
Başkanı), Faik Yavuz (Ankara Ticaret Borsası Başkanı), 
Çamur Ali Kopuz (İstanbul Ticaret Borsası Başkanı), 
Şahin Bilgiç (Adana Ticaret Borsası Meclis Başkanı), 
Ebubekir Bal (Diyarbakır Ticaret Borsası Başkanı), Halim 
Mete (İstanbul Deniz Ticaret Odası Başkan Yardımcısı). 
           Hisarcıklıoğlu, yaptığı teşekkür konuşmasında, 
uzun süredir devam eden bir seçim maratonunun içinden 
geçtiklerini belirterek, "Allah'ın izniyle bugün camiamızın 
seçim döneminin son aşamasını tamamlıyoruz. Ben sizin 
başkanınız olmaktan ve hep birlikte omuz omuza 
çalışmaktan büyük bir onur ve gurur duydum" dedi. 
         365 Oda ve Borsa ile 1734 delegenin ortak 
talebiyle TOBB başkanlığına yeniden aday gösterildiğini 
ifade eden Hisarcıklıoğlu, bir işi yaparken delegelerin gücünü hep hissettiğini söyledi. Bu nedenle seslerinin 
gür çıktığını ve bir başarı hikayesi yazdıklarını kaydeden Hisarcıklıoğlu, "Sizlerin desteği, benim en mutlu 
dayanağım oldu. Sizlerin bu denli takdirini, bu büyük sevgisini kazanabildiysem ne mutlu bana. Bu herkese 
nasip olmaz. Benim en büyük şansım böyle büyük bir aileye sahip olmak. Sizlerden aldığım destek ve 
cesaretle buradayım" diye konuştu. 
          Yönetim Kurulu başta olmak üzere, birlik organlarında görev almak için çok sayıda başvuru 
yapıldığını ifade eden Hisarcıklıoğlu, şöyle devam etti: 
         "Ben eminim ki bütün arkadaşlarım bu kurullarda görev alacak ehliyete sahiptir. Her biri bu görevleri en 
iyi şekilde yürütür ama ne yazık ki görev sayısı belli. Bu nedenle organlarımızda yer alacak arkadaşlarımızla 
ilgili teamül yoklamaları yaptık, istişare anlayışını burada da uyguladık. En adil sonuca ulaşmaya gayret ettik." 
Hisarcıklıoğlu, birliğe bağlı 365 Oda ve Borsa başkanının hepsinin yönetim kurulunda yer alabilecek düzeyde 
olduklarına işaret ederek, esas olanın birlik ve beraberlik içinde hareket etmek olduğunu sözlerine ekledi. 
05.08.2013 
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       BOZÜYÜK  

             TİCARET VE SANAYİ ODASINDAN İFTAR YEMEĞİ       

 Bozüyük Ticaret ve Sanayi Odası  siyaset ve iş dünyasının geniş katılımıyla iftar yemeği düzenledi.  

         İftar programı ilk olarak TSO Meclis Başkanı M.Doğan TUNÇ’un açış konuşmasına “…Rahmet ve 

Bereketin bol olduğu, nefsin terbiye edildiği, Dayanışmanın güçlendiği Mübarek Ramazan Ayı dolayısıyla 

düzenlediğimiz İftar Yemeğimize Hoşgeldiniz..,” sözleri ile başladı. TUNÇ konuşmasında Bozüyük TSO nun 

kuruluşundan bu yana  Muhtaç Ailelere ve Öğrencilere çeşitli yardım faaliyetlerinde bulunduğunu bu 

çalışmaları önümüzdeki dönemde de sürdüreceklerini ifade etti ve katılımcıların yaklaşmakta olan Kadir 

Gecelerini ve Ramazan Bayramlarını kutlayarak konuşmasını tamamladı.  

         Yönetim Kurulu Başkanı Buğra LEVENT ise konuşmasında göreve geldikleri günden bu yana yaptıkları 

çalışmalarla ilgili bilgiler verdi. 

 LEVENT ..”‘Hepimizin görüşleri farklı olsa da Bozüyük’ümüzün  gelişmesi ve ilçemiz için neler 

yapabilirizin mücadelesini vermeye çalışıyoruz. Bozüyük’ün coğrafi yapı ve stratejik konum olarak öneminin 

farkındayız.Hızlı tren projesi, Lojistik köy projesi ve buna paralel olarak ilerleyen organize sanayi bölgemizin 

gelişimi ilçemizin cazibesini biraz daha arttırıyor. Hızlı tren projesinin faaliyete geçmesiyle yatırımcıların 

ilçemize geleceği ve yoğun olan tempomuzun daha da yoğunlaşacağına inanıyorum. Biz Haziran ayı içerisinde 

Gümrük Bakanımıza yaptığımız ziyarette kendisinden ilçemize Gümrük Müdürlüğü kurulması yönünde bir 

talebimiz oldu. Kendisi de bize 200 milyon dolarlık bir ihracatımız olduğunda bunun mümkün olacağını 

söyledi.Bizim 2012 yılı kayıtlarına göre İl genelinde toplam 1 milyar 250 bin dolarlık ihracatımız olduğunu 

kendisine dosya halinde sunduğumuzda bize Lojistik köy merkezinin açılışıyla birlikte Gümrük Müdürlüğünün 

açılacağı sözünü verdi. Bunu da buradan sizlere müjdelemek istiyorum. İlçemizin sektörel anlamda 

gelişmesiyle ilgili olarak inşaat sektörüne dayalı üretimler yapıyoruz. Bizler TSO olarak Özel İdaremiz ile 

BORSAB yönetimimizle ve diğer kuruluşlarla birlikte diğer sektörlerinde ilçemize kazandırılması anlamında 

girişimlerde bulunuyoruz. Gümrük müdürlüğünün açılması, depo ve antrepoların açılması ile değişik iş 

sektörlerinin ilçemize kazandırılması bizleri sevindirecektir" dedi. 

           Ardından söz alan Bozüyük Belediye Başkan V. Fatih Bakıcı da, göreve geldikleri günden bu yana 

Bozüyük'ün gelişmesi ve sanayi sektörünün canlanması ile ilgili olarak TSO ile birlikte hareket ederek 

çalışmalar yaptıklarını söyledi. 
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          Devamında söz alan MHP Bilecik Milletvekili Bahattin Şeker de yaptığı kısa konuşmada, "Rahmetin ve 

bereketin bol olduğu bir ayın sonuna geldik. Hayırlı bir 

Ramazan geçirdik. İbadetlerinizin kabul olmasını 

diliyor, Ticaret Odası güzel bir yemek verdi. 

Kendilerine teşekkür ediyor, çalışmalarında başarılar 

diliyorum" dedi.  

          Son olarak söz alan AK Parti Bilecik Milletvekili 

Fahrettin Poyraz, uyum içerisinde ekip ruhu ile 

çalışılabildiğinde Bozüyük'ün daha iyi yerlere 

taşınacağını söyledi. Poyraz, "Buğra bey Bozüyük ile 

ilgili çok güzel şeylerden bahsetti. Eğer biz burada bir 

uyum sağlayabilirsek, ekip ruhu ile çalışabilirsek 

Bozüyük'ü daha iyi yerlere taşıma noktasında emin 

olun çok kısa zamanda çok uzun mesafeler kat 

edebiliriz. Eğer bu uyum sağlanmazsa birbirimizin ayağına basarsak da ne kadar uğraşırsak uğraşalım 

maalesef bir arpa boyu yol alamayız. Şu anda 

Bozüyük'te çok güzel bir birliktelik var. İnanıyorum 

ki bu birliktelik çok güzel hizmetlere vesile olacak. 

Lojistik köy merkezimizin açılması, depo ve 

antrepoların oluşturulmasıyla ilçemizde 

sanayicimizin işi oldukça kolaylaşacak. Hazır 

ticaret erbaplarımız burada iken bir iki konuda da 

bilgilendirme yapayım. İlk olarak biliyorsunuz  şu 

anda ilçemize yapılacak 700’ü aşkın konut ihalesi 

yapıldı. Çok yakında da fiyatları açıklanacak. 

Özellikle ticaret erbaplarımızın bu konuya 

eğilmelerini istiyorum. Çünkü sizin bu işe 

bayraktarlık etmenizle Bilecik ve Bozüyük'ümüz 

konut ihtiyacını önemli oranda gidereceğiz. Buna 

bağlı olarak bir müjde daha vereyim. 81 ilde olduğu gibi Bilecik'i mize de bir üniversite kurduk. Bilecik'imizde 

üniversitemiz hızlı bir şekilde kampüs çalışmalarına devam ediyor. Bozüyük ile ilgili olarak ise geçtiğimiz ay 

Bakanlar Kurulundan çıkan karar ile Bozüyük'te Uygulamalı Bilimler Yüksekokulu açıldı. İnşallah alt yapısı 

kurulur kurulmaz da biz bunu fakülteye dönüştüreceğiz. Kuruluş aşamasında Mesleki Eğitim Merkezi'nin 

üniversitemize tahsisini yapmıştık. Dün Maliye Bakanımız ile görüşerek güzel bir adım daha attık. Yaklaşık 5 

milyon lira gibi bir maliyetle biz bunun binasını yapacağız. Bunun 4 milyon lirasını Maliye Bakanımızdan aldık, 

1 milyon lirasını da üniversitemiz karşılayacak. Bu sene önümüzde ki günlerde de yüksekokulumuzun binasına 

inşallah başlayacağız. Söylerken kolay söyleniyor. Bu yüksekokulun asgari bin veya bin 500 öğrencisi olacak. 

Böylece Bozüyük ekonomisine yıllık asgari 10 milyon lira gibi bir katkı sağlanmış olacak dedi., 

            İftar yemeğine, TBMM Kamu İktisadi Teşebbüsleri (KİT) Komisyonu Başkanı ve AK Parti Bilecik 

Milletvekili Fahrettin Poyraz, MHP Bilecik Milletvekili Bahattin Şeker, Bozüyük Belediye Başkan V. Fatih Bakıcı, 

İlçe Jandarma Komutanı Yüzbaşı Süleyman Can, İlçe Emniyet Müdürü Ümit Okumuş, Bozüyük TSO Yönetim 

Kurulu Başkanı Buğra Levent ve Meclis Başkanı Mehmet Doğan Tunç, yönetim kurulu üyeleri, Bozüyükspor 

Başkanı Cengiz Özkan, siyasi parti ilçe başkanları, il genel meclis üyeleri, belediye meclis üyeleri, iş adamları, 

oda üyeleri ve çok sayıda davetli katıldı. " 06.08.2013 

http://www.habervan.com/haberleri/MHP
http://www.habervan.com/haberleri/MHP


 

36 
 

 

 
 

 
 

Buğra LEVENT 

Yönetim Kurulu Başkanı 
 

 
 

AYHAN ERSOY 

YÖNETİM KURULU BŞK.YRD. 

 

 
 

HASAN ÖKSÜZ 

YÖNETİM KURULU BŞK.YRD. 

 

 
 

HAKAN BAKICI  

YÖNETİM KURULU MUHASİP ÜYESİ 

 

 

 

 
 

A.MURAT KÖFTECİOĞLU 

YÖNETİM KURULU ÜYESİ 

 

 
 

METE AYAZ  

YÖNETİM KURULU ÜYESİ 

 

 
 

VELİ ÇELİK 

YÖNETİM KURULU ÜYESİ 
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ALİ AYTAÇ  

MECLİS BAŞKAN YARDIMCISI 

 
MEHMET DOĞAN TUNÇ  

MECLİS BAŞKANI 

 

 

 

 
GARİP ÖGE  

MECLİS BAŞKAN YARDIMCISI 

 
FATİH KOÇ  

MECLİS KATİP ÜYESİ 

 
MURAT ŞEKER  

TOBB GNL KURUL DELEGESİ 

 
OSMAN TEKELİ 

 MECLİS ÜYESİ 

 
OSMAN ÇETİN 

MECLİS ÜYESİ 

 
SEDAT SEVGİLİ  

MECLİS ÜYESİ 

 
ORHAN KARALI 

MECLİS ÜYESİ 

 
ALİ OSMAN TÜRK  

MECLİS ÜYESİ 

 
HÜSEYİN ELMAS  

MECLİS ÜYESİ 

 
MEHMET KARAÇALI 

 MECLİS ÜYESİ 

 
HÜSEYİN KÖSEMEN  

MECLİS ÜYESİ 

 
MUSTAFA ÖZTÜRK 

MECLİS ŞEREF ÜYESİ 

 
BEDRİ ÖZTÜRK 

GENEL SEKRETER 

http://bozuyuktso.tobb.org.tr/genelsekretergorevtanimi.htm
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1.GRUP 

 
 

SERHAT ATALAY 

MESLEK KOMİTE 

BAŞKANI 

 
 

ÖMER POYRAZ 

MESLEK KOMİTE 

BŞK.YRD. 

 
 

OSMAN TEKELİ 

MECLİS ÜYESİ 

 
 

OSMAN ÇETİN 

MECLİS ÜYESİ 

 
 

SEDAT SEVGİLİ 

MECLİS ÜYESİ 

 
 

SALİH GAZOZCU 

MESLEK KOMİTE 

ÜYESİ 

 
 

DOĞUŞ ÜNERAL 

MESLEK KOMİTE 

ÜYESİ 

2.GRUP  

 
 

 

 
 

MUSA URHAL 

MESLEK KOMİTE 

BAŞKANI 

 
 

TUNCER ÖZER 

MESLEK KOMİTE 

BŞK YRD. 

 

 
 

M.DOĞAN TUNÇ 

MECLİS BAŞKANI 

 
 

ORHAN KARALI 

MECLİS ÜYESİ 

 
 

FERİT ULUAKAY 

MESLEK KOMİTE 

ÜYESİ 

 

 

3.GRUP 
 

 

 

 
 

VELİ AKKAYA 

MESLEK KOMİTE 

BAŞKANI. 

 
 

MUHARREM 

SAYGIN MESLEK 

KOMİTE BŞK.YRD 

 
 

HASAN ÖKSÜZ 

YÖNETİM KURULU 

BŞK.YRD. 

 
 

ALİ OSMAN TÜRK  

MECLİS ÜYESİ 

 
 

ALİ KANDEMİR 

MESLEK KOMİTE 

ÜYESİ  
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4.GRUP 

 
 

 

 

 
 

BURHAN ÜÇYOL 

MESLEK KOMİTE 

BAŞKANI 

 

 
 

HÜSNÜ ERSOY 

MESLEK KOMİTE 

BŞK.YRD. 

 

 
HAKAN BAKICI 

YÖNETİM KURULU 

MUHASİP ÜYESİ 

 

 
METE AYAZ 

YÖNETİM KURULU 

ÜYESİ 

 

 
 

ADEM HOŞOĞLU 

MESLEK KOMİTE 

ÜYESİ 

 

 

 

5.GRUP 

 
 

 

 

 
 

KUBİLAY ALAGÖZ 

MESLEK KOMİTE 

BAŞKANI 

 

 
 

AHMET ÖZKAN 

MESLEK KOMİTE 

BŞK.YRD. 

 

 
 

HÜSEYİN ELMAS 

MECLİS ÜYESİ 

 

 
 

MEHMET 

KARAÇALI MECLİS 

ÜYESİ 

 

 
 

MECİT KURUOĞLU 

MESLEK KOMİTE 

ÜYESİ 

 

 

 

 

6.GRUP 
 

 
 

CÜNEYT DÖNMEZ 

MESLEK KOMİTE 

BAŞKANI 

 

 
 

ONUR SOYLU 

MESLKE KOMİTE 

BŞK.YRD. 

 

 
 

BUĞRA LEVENT 

YÖNETİM KURULU 

BAŞKANI 

 

 
 

GARİP ÖGE MECLİS 

BAŞKAN 

YARDIMCISI 

 

 
 

VELİ ÇELİK 

YÖNETİM KURULU 

ÜYESİ 

 

 
 

İSMAİL YAVAŞ 

MESLEK KOMİTE 

ÜYESİ 

 

 

 
YAVUZ ÖZCAN 

MESLEK KOMİTE 

ÜYESİ 
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7.GRUP 

 
 

 

 

 
 

NURCAN ÖZÇAKIR 

MESLEK KOMİTE 

BAŞKANI 

 

 
 

ENVER GÜVEN 

MESLEK KOMİTE 

BŞK.YRD. 

 

 
 

HÜSEYİN KÖSEMEN 

MECLİS ÜYESİ 

 

 
 

AYHAN ERSOY 

YÖNETİM KURULU 

BŞK.YRD. 

 

 
 

MEHMET BAL 

MESLEK KOMİTE 

ÜYESİ 

 

 

 

 

8.GRUP 

 
 

 

 

 
 

İRFAN DERE 

MESLEK KOMİTE 

BAŞKANI 

 

 
 

HASAN ŞAHİN 

YÜCEDAĞ MESLEK 

KOMİTE BŞK.YRD. 

 

 
 

FATİH KOÇ MECLİS 

KATİP ÜYESİ 

 

 
 

A.MURAT 

KÖFTECİOĞLU 

YÖNETİM KURULU 

ÜYESİ 

 

 
 

AZİZ CAN MESLEK 

KOMİTE ÜYESİ 

 

 

 

 

9.GRUP 

 
 

 

 

 
 

MİRAÇ METE 

YÜKSEL MESLEK 

KOMİTE BAŞKANI 

 

 
 

HAYDAR KAYHAN 

MESLEK KOMİTE 

BŞK.YRD. 

 

 
 

ALİ AYTAÇ MECLİS 

BAŞKAN 

YARDIMCISI 

 

 
 

MURAT ŞEKER 

TOBB GENEL 

KURUL DELEGESİ 

 

 
 

METİN TORUN 

MESLEK KOMİTE 

ÜYESİ 
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BURHAN HACIOĞLU 

DİSİPLİN KURULU ÜYESİ 

 

  
 

OSMAN RUSÇUK 

DİSİPLİN KURULU ÜYESİ 

 

 
 

RECAİ AKSU 

DİSİPLİN KURULU ÜYESİ 

 

 
 

NURCAN ÖZÇAKIR 

DİSİPLİN KURULU ÜYESİ 

 

 
 

İSMAİL YAVAŞ  

DİSİPLİN KURULU ÜYESİ 

 

 
 

KISMET TURAN  

DİSİPLİN KURULU ÜYESİ 
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BOZÜYÜK TSO 
"BÜLTEN DEĞERLENDİRME ANKETİ" 

    

 Aşağıda bulunan bülten değerlendirme anketini doldurmanız bizim açımızdan çok önemlidir. Gelecek 
sayılardaki bültenlerimizin daha etkin, daha güzel  ve sizlerin ihtiyaçlarına daha iyi cevap verebilmesi elbette ki 
sizlerin değerli görüş ve önerileri sayesinde olacaktır.  
 
 Lütfen anketimizi doldurduktan sonra arka sayfadaki bilgilerinizi de güncelleyerek Odamıza 
iletiniz. 
 

1- Bültenimizin Sayfa Sayısı Sizce Yeterli mi ?  

Kesinlikle Evet (    )        Evet (    )         Fikrim Yok (    )        Hayır (    )       Kesinlikle Hayır (     ) 

2- Bültenimizin Dizaynı Yeterli mi ? 

Kesinlikle Evet (    )        Evet (    )         Fikrim Yok (    )        Hayır (    )       Kesinlikle Hayır (     ) 

3- Bültenimizin Görselliği Yeterli mi ? 

Kesinlikle Evet (    )        Evet (    )         Fikrim Yok (    )        Hayır (    )       Kesinlikle Hayır (     ) 

4- Bültenimiz Yaptığımız Etkinlikleri Yeterince Yansıtıyor mu ? 

Kesinlikle Evet (    )        Evet (    )         Fikrim Yok (    )        Hayır (    )       Kesinlikle Hayır (     ) 

5- Bültenimiz Sizlerin İhtiyaçlarına Cevap Veriyor mu ? 

Kesinlikle Evet (    )        Evet (    )         Fikrim Yok (    )        Hayır (    )       Kesinlikle Hayır (     ) 

6- Bültenimizin Odamızın Etkinliklerinden Başka Ne Gibi Bilgileri İçermesini İstersiniz ? 

Genel Ekonomi (    )      Spor (    )        İlçemizin Yerel Haberleri  (    )       Köşe Yazıları      (     ) 

7- Bültenimizin 4 Ayda Bir Çıkması Sizce Yeterli mi ? 

Kesinlikle Evet (    )        Evet (    )         Fikrim Yok (    )        Hayır (    )       Kesinlikle Hayır (     ) 

8- Bültenimizin Ebatları Sizce Yeterli mi ? 

Çok Büyük (    )           Büyük   (    )            Normal  (    )        Küçük  (    )    Çok Küçük           (    ) 

9- Bültenimizin Kağıt Kalitesi Sizce Yeterli mi ? 

Kesinlikle Evet (    )        Evet(    )         Fikrim Yok (    )        Hayır (    )       Kesinlikle Hayır (     ) 

10-Bültenimizde Reklam Sayfalarına Yer Verilmesini İster misiniz? 

Kesinlikle Evet (    )        Evet (    )         Fikrim Yok (    )        Hayır (    )       Kesinlikle Hayır (     ) 

 
GÖRÜŞ ÖNERİ VE DEĞERLENDİRMELERİNİZ:............................................................................................................................................ 
...................................................................................................................................................................................................................  
..............................................................................................................................................................................................................  
..............................................................................................................................................................................................................  
..............................................................................................................................................................................................................  
..............................................................................................................................................................................................................  
..............................................................................................................................................................................................................  
..............................................................................................................................................................................................................  
.............................................................................................................................................................................................................. 
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BOZÜYÜK TSO 
"İLETİŞİM BİLGİLERİ GÜNCELLEME FORMU" 

 

 Sizlere daha iyi hizmet sunabilmemiz amacıyla güncel İletişim bilgilerinize ihtiyaç duymaktayız. 
Firmanıza ait aşağıda verilen iletişim bilgilerinizin doldurarak bozuyuk@bozuyuktso.org.tr, 
ticaretodasi@hotmail.com , sanayiodasi@hotmail.com adreslerine veya 0 228 314 29 20 numaralı fax aracılığı 
ile Odamıza iletilmesi halinde en kısa sürede kayıtlarımızdaki bilgileriniz güncellenecektir. 
 

 Saygılarımızla.  
 

Firma / Kurum Bilgileri 

Ünvanı / Ad - Soyad : 

Adresi    : 

Telefon   : 

Fax   : 

GSM   : 

E-Posta   : 

Web   : 

Vergi Numarası  : 

Çalışan Sayısı  : 

Esas Faaliyet Konusu : 

Yetkili Bilgileri 

Adı   : 

Soyadı   : 

Görevi   : 

 
GÖRÜŞ ÖNERİ VE DEĞERLENDİRMELERİNİZ:....................................................................................................................................... 
..............................................................................................................................................................................................................  
..............................................................................................................................................................................................................  
..............................................................................................................................................................................................................  
..............................................................................................................................................................................................................  
..............................................................................................................................................................................................................  
..............................................................................................................................................................................................................  
..............................................................................................................................................................................................................  
..............................................................................................................................................................................................................  
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BBBOOOZZZÜÜÜYYYÜÜÜKKK   TTTİİİCCCAAARRREEETTT   VVVEEE   SSSAAANNNAAAYYYİİİ   OOODDDAAASSSIII   

222000111333   YYYIIILLLIII   ÜÜÜYYYEEE   MMMEEEMMMNNNUUUNNNİİİYYYEEETTT   AAANNNKKKEEETTTİİİ   SSSOOONNNUUUÇÇÇLLLAAARRRIII   
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BBBOOOZZZÜÜÜYYYÜÜÜKKK   TTTİİİCCCAAARRREEETTT   VVVEEE   SSSAAANNNAAAYYYİİİ   OOODDDAAASSSIII   

222000111333   YYYIIILLLIII   EEEĞĞĞİİİTTTİİİMMM   DDDAAANNNIIIŞŞŞMMMAAANNNLLLIIIKKK   İİİHHHTTTİİİYYYAAAÇÇÇ   TTTEEESSSPPPİİİTTT   AAANNNKKKEEETTTİİİ   

SSSOOONNNUUUÇÇÇLLLAAARRRIII  

 
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  
 
 

Odamızın muhtelif  bilgilendirme, duyuru, çalışma ve faaliyetlerinin size hangi kaynaktan ulaştığını belirtiniz. 
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BBBOOOZZZÜÜÜYYYÜÜÜKKK   TTTİİİCCCAAARRREEETTT   VVVEEE   SSSAAANNNAAAYYYİİİ   OOODDDAAASSSIII   

222000111333   YYYIIILLLIII   EEEĞĞĞİİİTTTİİİMMM   DDDAAANNNIIIŞŞŞMMMAAANNNLLLIIIKKK   İİİHHHTTTİİİYYYAAAÇÇÇ   TTTEEESSSPPPİİİTTT   AAANNNKKKEEETTTİİİ   

SSSOOONNNUUUÇÇÇLLLAAARRRIII  
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